
MANİSA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-

lüğü, Selendi ilçesinin tarihi
yatırımında artık son aşamaya
geldi. 150 milyon TL yatırımla hay-
ata geçirilen proje kapsamında ana
hatlardaki döşeme çalışmalarının
büyük bölümü tamamlandı. MASKİ
Genel Müdür Yardımcısı Erman
Aydınyer de ilçeye bir ziyaret
gerçekleştirerek çalışmaları
yerinde inceledi. Aydınyer’e, kon-
trol mühendisleri ve yüklenici firma
yetkilileri eşlik etti. 

EKİPLER GECE-GÜNDÜZ ÇALIŞIYOR

ZAM teklifini
açıklayan Bakan

Işıkhan, “Masaya
taraflar olarak değil
paydaşlar olarak
oturduk. Yapılan
müzakereler an-
layış içinde gerçek-
leştirildi. 2024-2025 toplu
sözleşmeleri çerçevesinde kamu
işveren heyeti olarak 2024 yılı ilk 6
ay için 14, ikinci 6 ay için 9, 2025
ilk 6 ay için 6, ikinci alı 5 olarak
teklifimizi açıklıyorum. 2024 Ocak
ayında enflasyonu dikkate
aldığımızda yüzde 42'yi bulan artış
öngörülmüştür. 2024'ün ikinci altı
aylık dönemde kümülatif artış
yüzde 54'ün üzerinde olacaktır.
Temennimiz odur ki, paydaşlar da
uzlaşı içinde imzalayalım. Kamu
çalışanlarımız için pek çok
kazanımı içeren uzlaşma sağlaya-
cak maddelerimizin olduğunu vur-
gulamak isterim. Yetkili sendika
temsilcilerine ve bürokratlara
teşekkür ediyorum" dedi.

IŞIKHAN “UZLAŞMA SAĞLAYACAĞIZ”
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CUMHURBAŞKANI ERDOGAN’DAN 
YEREL SEÇiM MESAJI

AK Parti'nin kuruluşunun 22. yıl dönümüyle ilgili video mesaj yayınlayan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, yerel seçimler için dikkat çeken açıklamalarda bulundu. Cumhurbaşkanı 
Erdoğan, “2024 Mart’ında emaneti beceriksizlerden alıp ehline vereceğiz.” dedi.

CUMHURBAŞKANI Recep Tayyip Er-
doğan, AK Parti’nin 22’nci kuruluş

yıldönümü nedeniyle yayımladığı videoda
yerel seçimlere ilişkin önemli açıklamalarda
bulundu. Erdoğan, “Belediyelerdeki başarısı-
zlıkları, sahte gündemler ve abartılı söylem-
lerle örtmeye çalışanların gerçek yüzlerini
ortaya koyacak, 2024 Mart’ında emaneti be-
ceriksizlerden alıp ehline vereceğiz” dedi.

2024 mahalli idare seçimlerine gece gündüz
çalışarak hazırlanacaklarını belirten Er-
doğan “Kendini milli iradenin üstünde gören-
lerin bir kez daha hezimete uğratan bu
seçim sürecinin siyasi tarihimizde ayrı bir
yeri olacağına inanıyorum. Bu vesileyle 14
Mayıs’ta meclis, 28 Mayıs’ta Cumhur-
başkanlığı seçimlerindeki gayretleriniz her
birinizi ayrı ayrı tebrik ediyorum” dedi.

"Asıl mevzu sanat değil; 
siz hala anlamadınız mı?" 

AK Partili Yenişehirlioğlu Karadağlı’ya sahip çıktı

USTA oyuncu, AK Parti
Grup Başkanvekili ve

Manisa Milletvekili Bahadır
Yenişehirlioğlu, Devlet Tiya-
troları Genel Müdürü olarak
atanan ünlü oyuncu Tamer

Karadağlı'yı hedef alan
isimlere tepki gösterdi.

"Mevzu sanat değil; siz hala anlamadınız
mı?" diyen Yenişehirlioğlu, "Onlara göre
sanat, sadece onlara hizmet ettiği sürece
sanattır" ifadelerini kullandı.

YENİŞEHİRLİOĞLU'NDAN TOKAT GİBİ SÖZLER

iYi Partili Akan’dan Atatürk 
Mahallesi’nde inceleme!

İYİ Parti Yunusemre İlçe Başkanı
Tufan Akan, Atatürk Mahallesi’ne

giderek vatandaşların elektrik ve
doğalgaz hattı yapımı nedeniyle mağ-
duriyet yaşadığı sokakları inceledi.
Başkan Akan, “Vatandaşlar toz toprak
içindeki yollar nedeniyle evlerinin
camlarını bile açamıyor” dedi.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, 2024-2025 yıllarını kapsayan 7. Dönem Kamu
Toplu Sözleşmesi görüşmelerinde memur ve memur emeklilerine yönelik ilk zam teklifini açıkladı

Milyonlarca memur ve
memur emeklisini il-
gilendiren 7. Dönem Kamu
Toplu Sözleşmesi
görüşmelerinde taraflar 
ikinci kez bir araya geldi.
Toplantı öncesi açıklama
yapan Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanı Vedat
Işıkhan, ilk zam teklifini
duyurdu. Buna göre
hükümetin ilk zam teklifi,
2024'te ilk 6 ay için yüzde
14, ikinci 6 ay için yüzde 9
zam teklif edildi. 2025 zam
teklifi ilk 6 ay için yüzde 6,
ikinci 6 ay için yüzde 5 oldu. 

MEMUR VE MEMUR
EMEKLiLERiNE ZAM
TEKLiFi BELLi OLDU!
MHP Yunusemre’de 
görev değişimi

MİLLİYETÇİ Hareket
Partisi Yunusemre İlçe

Başkanlığı’nda kongre
heyecanı yaşandı. Mevcut
başkan Cemal Kutlar’ın
aday olmadığı kongrede
başkanlık için tek aday vardı. Tek
listeyle gidilen seçimde Bülent Ko-
vancıoğlu MHP’nin yeni Yunusemre
İlçe Başkanı oldu. Kongreye katılan
ve konuşma yapan MHP Grup
Başkanvekili Erkan Akçay ile MHP
Manisa İl Başkanı Cüneyt Tosuner,
31 Mart’ta yapılması planlanan yerel
seçimin önemine vurgu yaptı. 

150 milyon lira yatırımlı Selendi AAT’de sona gelindi
Yaykın doğal kaynak suyu

MASKİ Genel Müdürlüğü, Akhisar
ilçesi Yaykın Doğal Kaynak

Suyu ile ilgili yapılan haberlerin
gerçekleri yansıtmadığını ifade
ederek doğru bilgileri kamuoyuyla
paylaştı. Kurumdan yapılan açıkla-
mada, Yaykın mahallesinde bulunan
doğal kaynak suyunun 5 mahalleye
daha tahsis edilmesi kararının henüz MASKİ kurul-
madan önce alınan bir karar olduğu belirtildi.

6 mahalleye yetiyor

Savaşı SMA değil 

MANİSA’NIN Akhisar ilçesinde
henüz 4 aylıkken SMA Tip 1

hastalığına yakalanan Ebrar Aktürk
için, geçen yıl yardım kampanyası
başlatıldı. Kampanya kapsamında
Ebrar Bebek için gerekli olan 1.8
milyon dolar toplandı. 

Ebrar kazandı

4’te

4’te

7’de

7’de

6’da
5’te

9’da

7’de
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Vali Karadeniz onuruna veda yemeği verildi

“ÇALIŞKANLIĞI VE ÜRET-
KENLİĞİ GÖRDÜM”

Vali Yaşar Karadeniz ise
yaptığı konuşmada; “Üç yılı
aşkın süredir Manisa'da görev
yapıyorum. Bu benim Ege Böl-
gesi'ndeki ilk görev tecrü-
bemdi. Manisa Türkiye'nin
özeti gibi. Manisa'nın yerlisi
var, Balkan göçmenleri var ve
diğer civardaki Girit'ten, Ro-
dos'tan göçmenler var. Kara-
deniz Bölgesi var, Doğu
Anadolu, Güneydoğu Anadolu
Bölgesi var. Bu anlamda as-
lında Türkiye’nin küçük bir
özeti. Buraya gelmeden önce
Manisa deyince aklıma iki şey
gelirdi. Biri Mesir Macunu, di-
ğeri de Şehzadeler Şehri kav-
ramı. Ama burada çalışkanlığı
ve üretkenliği gördüm. Üreten
bir şehir olduğunu gördüm.

Manisa'nın belki de gizli kalmış
yönüdür bu. Bunu konuştuğu-
muzda da örneğin tarımla ilgili
üretim konusuna girdiğimizde
bizim topraklarımız verimli, ifa-
desi kullanılıyor. Doğru, buranın
toprakları verimli ama bu işin
sadece toprakların verimliliği ile
de olmayacağını biliyoruz.
Çünkü toprakları verimli olan
ben başka yerlerde de çalıştım.
Ama sadece tahıl üretimi yapıl-
dığı için o verimli topraklar
ancak tahıl üretiminde ve
bunun gibi kuru gıda ürünlerde
daha çok kullanılıyor. Manisa
çiftçisi, Manisa'nın halkı hemen
hemen her çeşit ürünü, kimse-
nin aklına gelmeyecek olan An-
tep'in Fıstığını da burada
üretmiş, domates de üretmiş.

Elbette üzüm ve zeytin artık
Manisa için markalaşmış ürün-
ler. Bunun yanında et amaçlı
tavuk üretiminde de birinci sı-
raya çıkmış, en fazla traktör
bulunan il durumunda. Tüm
bunları yan yana koyduğu-
muzda üç rakamda arka ar-
kaya tarımda beşinci, sanayide
altıncı, ihracatta yedinci sırada.
İşte onun için diyorum. Tek bir
kalemde öne geçip de kalma-
mış.” dedi.

Manisa’nın gizli kalmış bir
yönünün de enerji konusunda
olduğunu diler getiren Vali Ka-
radeniz, “Manisa'da enerji de-
yince herkesin aklına belki
sadece Soma kömürü gelir.
Soma'da o çıkarılan kömür
hem linyit kalite olarak hem
miktar olarak çok önemli ve
Manisa'yı kömür üretiminde bi-

rinci sıraya çıkarıyor. Ama aynı
zamanda Manisa Jeotermal
Enerji kurulu gücü olarak Ay-
dın'dan sonra ikinci sırada.
Yine rüzgâr enerji santrallerinde
de Türkiye’de dördüncü sırada.
Kurulu güç kapasitesi olarak
Türkiye'nin en büyük rüzgâr
santrali kapasitesi de Soma il-
çemizde bulunuyor. Yani So-
ma'nın böyle bir özelliği daha
var. Kömürden elektrik üreten
iki tane termik santralin bulun-
duğu bir il. Dolayısıyla Ma-
nisa’nın aynı zamanda bir
enerji şehri olduğunu da çok
rahatlıkla iddia edebiliriz.” Şek-
linde konuştu. 

Salihli de bir çiftçinin su-
lama amaçlı sondaj ararken
200 metreden petrolle karışık

su karışımı bulduğuna da deği-
nen Vali Karadeniz, “Şu anda
Türkiye Petrolleri Anonim Or-
taklığı'nın orada sondaj çalış-
ması var. İnşallah oradan da
olumlu sonuçlar alınır. Böylece

enerji anlamında da Manisa'da
yok yok denilebilecek aşamaya

gelebiliriz diye düşünüyorum.”
Dedi.

Vali Karadeniz konuşması-
nın devamında “Ben geldi-

ğimde Akhisar depremi henüz
yeni olmuştu. Birkaç ay geç-
mişti üzerinden ve geldiğimin
beşinci günü hoş geldin ziya-
retlerinin yapıldığı bir anda
odamda yine sallandık, Saru-

hanlı Depremi oldu. Depreme
yönelik çalışmaların yapılması
gerektiğini o gün zaten ben
artık kesin kararlaştırdım ve bu-
nunla ilgili de hangi bakanlıktan
ne alabiliriz bunun çalışmasına
düştük. Millî Eğitim Bakanlığın-
dan gayet olumlu bir mesaj
aldık ve o sinyal çerçevesinde
de okullarla ilgili ciddi bir dönü-
şüm çalışması Milli Eğitim Ba-
kanlığı bütçesinden yapıldı. Şu
ana kadar üç yüz elliden fazla
okul elden geçirildi. Bundan
yüzden fazlası yıkıldı ve yerle-
rine bir kısmının yenisi yapıldı,
bir kısmının yapımı devam edi-
yor, bir kısmı proje aşama-
sında. Elli kadar okulun
güçlendirme çalışması yapıldı
ama bu çalışma daha devam
etmeli. Onu da buradan altını
çizmek istiyorum. Bu yapılan

olması gerekenin yaklaşık yarı-
sıdır. Ama en çok riskli olan ya-
pılar elden geçti. Diğer
kurumlar için de bu çalışmalar
yapıldı. Eğer o kurumların bağlı
olduğu bakanlıklar da Milli Eği-

tim Bakanlığı gibi bütçe ayırırsa
ki bu konuda çalışmalar olaca-
ğını biliyorum bütün Türkiye
genelinde, ben inanıyorum ki
birkaç yıl içerisinde Manisa bu
anlamdaki problemlerini tama-
men çözmüş olacaktır diye dü-
şünüyorum.”

Vali Karadeniz, “Manisa’da
görev yaptığım süre içerisinde
önce pandemi ortamı daha
sonra bu yıl yaşadığımız Kahra-
manmaraş merkezli depremler
zorlu süreçlerde birlikte çalıştık
ama bu zorlu süreçlere rağmen
zorlanmadık diyebilirim. Hep
birlikte tüm kurum, kuruluşlar,
sivil toplum kuruluşları, yerel
yönetimlerimiz hatta ben basını
da bunun içine dahil ediyorum
gayet uyumlu bir ortamımız
oldu. Bu ortamda o zorlu ko-
şullara rağmen hep bir şeyler

üretmenin derdine düştük. Ve
güzel bir dönem geçirdiğimi
buradan belirtmek istiyorum.
Manisa'da ben herkesten
memnun ayrılıyorum. Manisalı-
lardan memnun ayrılıyorum.

Tek içimde kalan uhde ne diye
sorarsanız, son dönemde her-
halde burada en uzun süre ça-
lışan vali olmama rağmen
Mesir Festivalini göremeden gi-
diyorum. 

Onu da inşallah misafir ola-
rak gelip görme şansı bulaca-
ğım. Hepinize katılımlarınızdan
dolayı teşekkür ediyorum, şük-
ranlarımı sunuyorum ve bun-
dan sonraki yaşamınızın da
sizlerin de çok güzel yerlerde,
güzel görevlerde ve güzel hiz-
metlerde bulunmanızı temenni
ediyorum. Hepinize sağlıklı,
mutlu nice ömürler diliyorum.
Sevgi ve saygılarımı sunuyo-
rum.” Dedi.

Program günün anısına ha-
tıra fotoğrafı çekilmesi ile sona
erdi.

Haber Merkezi

CUMHURBAŞKANLIĞI Kararnamesi ile Sakarya Valisi olarak
atanan Vali Yaşar Karadeniz ve Eşi Zehra Karadeniz onuruna veda
yemeği programı düzenlendi.

MANİSA Polisevinde gerçekleştirilen yemek programına 1. Ko-
mando Eğitim Tugay Komutanı Tuğgeneral Sebahattin Kalkan, İl
Jandarma Komutanı Tuğgeneral Zafer Tombul, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkan Vekili Mehmet Güzgülü, Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Rana Kibar, Manisa Baro Başkanı Ümit
Rona, Yunusemre Belediye Başkanı Mehmet Çerçi, Vali Yardımcı-
ları, Kaymakamlar ve eşleri katıldı. 

Programda Mülki İdare Amirleri adına konuşma yapan Vali Yar-
dımcısı Nihat Kaynar, “Sayın Valimizin Manisa'ya geldiği günden
bu yana yapmış olduğu bütün çalışmalarla bizim için çok anlamlı
ve değerli oldu. Manisa'da görev yaptığı süre içerisinde tarafsızlığı,
adaleti, insanlara olan yaklaşımı, samimiyeti, yakınlığı ve yol göste-
riciliği ile bizlere iyi bir çalışma ortamı sağladı. Devlet tecrübesi,
uyumu ve sorunlara pratik çözümler üretmesi ile bizler için güven
unsuru oluşturdu. Ayrıca toplumu yakından ilgilendiren ekonomik,
sosyal ve kültürel konulara yaklaşımı ile de Manisa halkının dikkat
ve takdirine mazhar olmuştur. İş hayatının ötesinde hepimizin ha-
yatlarına dokunan, sevinçlerimizi ve hüzünlerimizi de paylaşan, ya-
nımızda olan Sayın Valimiz bizlere aynı zamanda bir abi, bir
arkadaş oldu. İşte bu sebeple Cumhurbaşkanlığı Kararnamesiyle
Sakarya Valiliğine atanan Sayın Valimizin Manisa'dan ayrılacak ol-
ması sebebi ile tüm çalışma arkadaşları olarak üzüldük. Görev sü-
resince bizlere kattıkları için de kendisine müteşekkiriz. Önemli
olan gök kubbede hoş bir sada bırakmaktır. Sayın Valimiz de güzel
bir sada bırakarak Manisa'dan ayrılıyor. Ben eminim ki bir sonraki
görev yerinde de tecrübesiyle ve birikimiyle devletimize çok fay-
dası olacaktır. Dilerim bundan sonraki hayatında da hep güzellik-
lerle karşılaşır. Bundan sonraki hayatında Sayın Valimize ve
ailesine sağlık, mutluluk ve başarılar diliyorum.” Dedi.



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFAHAVA DURUMU

0236 232 42 90

EKİN ECZANESİ 
0236 239 36 00

DURAK ECZANESİ 

ŞENKAL ECZANESİ

0236 211 04 44

0236 231 10 07

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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BORSA ECZANESİ 1461 - Fatih Sultan Mehmet, Trabzon'u feth etti. Böylece Trabzon
İmparatorluğu'na son verildi.
1914 - Panama Kanalı'ndan ilk gemi geçti.
1935 - Adolf Hitler, Alman-Yahudi evliliklerini yasakladı.
1939 - Yahudi mültecileri taşıyan Parita gemisi İzmir'den ayrıldı.
1945 - II. Dünya Savaşı: Japonya teslim oldu. Kore Kurtuluş Günü
1947 - Hindistan bağımsızlığını kazandı. Jawaharlal Nehru Hindis-
tan'ın ilk Başbakanı oldu.
1947 - Pakistan'ın kurucusu Muhammed Ali Cinnah, Genel Vali
olarak Karaçi'de yemin etti ve görevine başladı.
1951 - Nâzım Hikmet, Bakanlar Kurulu kararıyla Türk vatandaşlığın-
dan çıkarıldı.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA’NIN Kırkağaç ilçe-
sine bağlı Kayadibi Mahalle-
si'nde meydana gelen orman
yangını yürekleri ağızlara ge-
tirdi.

Saat 18.25 sıralarında A.Ç
(41) ve oğlu E.Ç (17) evlerinin
önündeki çöpleri yaktıkları sı-

rada ateş ormanlık alana sıç-
radı.

Makilik alanın bir anda alev
almasıyla orman yangını mey-
dana geldi.

Yangına Orman İşletme Mü-
dürlüğüne ait 5 adet yangın
söndürme helikopteri, 14 adet
arazöz, 3 adet su ikmal aracı ve
Büyükşehir Belediyesine ait 2
adet itfaiye aracı müdahale etti.

Yaklaşık 1 saat süren yangın
yoğun çabalar sonucu kontrol
altına alınırken, 2,5 hektarlık
alan zarar gördü.

İtfaiye ekipleri akşam saat-
lerine kadar ise soğutma çalış-
malarına devam ettiler.

Yangında yaralı ve can
kaybı olmaması ise sevindirdi.
İHA

Yangına 5  yangın söndürme helikopteri, 14 arazöz, 3  su ikmal aracı ve Büyükşehir Belediyesine ait 2  itfaiye aracı müdahale etti

Kırkağaç’ta korkutan orman yangınıKırkağaç’ta korkutan orman yangını

Otomobille çarpışan motosiklet sürücüsü öldü
MANİSA’NIN Turgutlu ilçesi

ova yolunda otomobil ile moto-
sikletin çarpışması sonucu ağır

yaralanan 70 yaşındaki moto-
siklet sürücüsü sevk edildiği
hastanede hayatını kaybetti.

Kaza Manisa'nın Turgutlu il-
çesinde 13 Ağustos Pazar
günü saat 14.00 sıralarında
meydana geldi. Edinilen bilgiye
göre Hasan Turgut (70) idare-
sindeki 45 TB 536 plakalı mo-
tosiklet ile K.C. idaresindeki 06
EY 9075 plakalı otomobil çar-
pıştı. Vatandaşların haber ver-
mesi üzerine kaza sonrası olay
yerine 112 acil sağlık ve jan-
darma ekipleri sevk edildi.

Kazada ağır şekilde yarala-
nan motosiklet sürücüsü
Hasan Turgut, yapılan ilk mü-
dahalenin ardından önce Tur-
gutlu Devlet Hastanesine,
ardından da Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Hastanesine
sevk edildi. Burada tedaviye
alınan Turgut, tüm müdahaleye
rağmen kurtarılamayarak haya-
tını kaybetti. Turgut’un ölüm
haberi ailesini ve sevenlerini
yasa boğdu.

Jandarma ekipleri kazayla
ilgili tahkikatı sürdürüyor. İHA

Cansu MERİÇ
MANİSA’NIN Akhisar ilçe-

sinde, Mustafa Kirazoğlu Dev-
let Hastanesinde anestesi
uzmanı olarak görev yapan
Metehan Akarsu hayatını kay-
betti.

Yaklaşık 11 yıldır Akhisar
Mustafa Kirazoğlu Devlet Has-
tanesinde görev yaptığı öğreni-
len anestesi uzmanı Metehan
Akarsu, yaşamını yitirdi. Akar-
su’nun ölümü, başta sağlık ca-
miası olmak üzere bütün

sevenlerini ve yakınlarını yasa
boğdu. Manisa İl Sağlık Müdür-
lüğü de Akarsu’nun ölümünün
ardından başsağlığı mesajı ya-
yınladı.  Başsağlığı mesajında,
“Müdürlüğümüz Akhisar Mus-
tafa Kirazoğlu Devlet Hastane-
sinde görev yapmakta olan
çalışma arkadaşımız Uzm. Dr.
Metehan Akarsu vefat etmiştir.
Merhuma Yüce Allah’tan rah-
met, ailesine ve sağlık camia-
mıza başsağlığı diliyorum.”
İfadelerine yer verildi. 

Manisa sağlık camiasını
yasa boğan ölüm

CBU hastanesi yoluna Büyükşehir el attı 
MANİSA Büyükşehir Bele-

diyesi, Manisa Celal Bayar Üni-
versitesi Tıp Fakültesi ile Hafsa
Sultan Hastanesi arasındaki
yolda peyzaj uygulaması ger-
çekleştirdi. Palmiye ağaçlarıyla
süslenen, dolomit cüruf ile ku-

rakçıl peyzaj uygulanan alan,
ışıklandırma çalışmasıyla da
estetik kazandı.

İl genelinde peyzaj çalışma-
larını aralıksız sürdüren Manisa
Büyükşehir Belediyesi Kent Es-
tetiği Dairesi Başkanlığı, şehir

merkezinde Manisa Celal
Bayar Üniversitesi Tıp Fakültesi
ile Hafsa Sultan Hastanesi ara-
sındaki yolda yürüttüğü kurak-
çıl peyzaj çalışmalarını da
tamamladı. Tüm Dünya’yı teh-
dit eden küresel ısınma ve su-
suzluk tehlikesine karşı su
kaynaklarının korunması ama-
cıyla kurakçıl peyzaja yönelen
Büyükşehir ekipleri, çalışma
yaptığı noktaları motif gibi işler-
ken, caddelere yepyeni ve mo-
dern görünüm kazandırdı.
Palmiye ağaçlarıyla süslenen,
dolomit cüruf ile kurakçıl peyzaj
uygulanan alan, ışıklandırma
çalışmasıyla da estetik kazandı.
Haber Merkezi
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AK Parti'nin kuruluşunun 22. yıl dönümüyle ilgili video mesaj yayınlayan Cumhurbaşkanı Erdoğan, yerel seçimler için dikkat çeken 
açıklamalarda bulundu. Cumhurbaşkanı Erdoğan, “2024 Mart’ında emaneti beceriksizlerden alıp ehline vereceğiz.” dedi.

CUMHURBAŞKANI Recep
Tayyip Erdoğan, AK Parti’nin
22’nci kuruluş yıldönümü ne-
deniyle yayımladığı videoda
yerel seçimlere ilişkin önemli
açıklamalarda bulundu.

Erdoğan, “Belediyelerdeki
başarısızlıkları, sahte gündem-
ler ve abartılı söylemlerle ört-
meye çalışanların gerçek
yüzlerini ortaya koyacak, 2024
Mart’ında emaneti beceriksiz-
lerden alıp ehline vereceğiz”
dedi.Erdoğan, AK Parti’nin yola
çıkışının 22’nci yıl dönümünde
olduklarını ifade ederek şu ifa-
deleri kullandı:  “Artık Türki-
ye’de hiçbir şey eskisi gibi
olmayacak sözüyle başladığı-
mız bu yolculukta hamd olsun
girdiğimiz her seçimden birinci

çıkarak bu günlere geldik. Ku-
ruluşumuzdan bugüne partimi-
zin hangi kademesinde olursa
olsun bu kutlu davanın başarısı
için çalışan emek veren, ter
döken her bir kardeşime teşek-
kür ediyorum. 

Darı bekaya irtihal edenlere
Allahtan rahmet diliyorum.
Yine ilk günden bugüne san-
dıkta verdiği destekle AK Parti-
nin Türkiye’ye hizmet
mücadelesinde hep yanında
duran aziz milletimin her bir fer-
dine şükranlarımı sunuyorum.
Yeri geldiğinde canı pahasına
bize siper olan asil bir milletin
evladı olmakla ne kadar iftihar
etsek azdır.  Bu vesileyle 14
Mayıs’ta meclis, 28 Mayıs’ta
Cumhurbaşkanlığı seçimlerin-

deki gayretleriniz her birinizi
ayrı ayrı tebrik ediyorum.”

“2024 MAHALLİ İDARE 
SEÇİMLERİNE GECE 
GÜNDÜZ ÇALIŞARAK 
HAZIRLANACAĞIZ”
2024 mahalli idare seçimle-

rine gece gündüz çalışarak ha-
zırlanacaklarını belirten
Erdoğan “Kendini milli iradenin
üstünde görenlerin bir kez
daha hezimete uğratan bu
seçim sürecinin siyasi tarihi-
mizde ayrı bir yeri olacağına
inanıyorum sözlerinin kullanan
Erdoğan, “Seçim sonucu
mertçe kabullenmek yerine
halen kendileri gibi düşünme-
yen herkese hakaret yağdır-
makta, depremzedeleri
tahkirde ısrarcı olanları hep

yaptığımız gibi milletimizin irfa-
nına havale ediyoruz.  Bizim bu
muhterislerle kaybedecek tek
bir anımız bile yok.  Varsın onlar
kendi sahte dünyalarında siya-
setçilik oynamayı sürdürsün.
Bize düşen görev bir yandan
milletimize verdiğimiz sözleri
yerine getirmek diğer yandan
yaklaşık 2024 mahalli iradeler
seçimlerine hazırlanmak için
gece gündüz çalışmaktır. AK
Parti 22 yıllık tarihinin iktidarda
geçen 21 yılı boyunca bu ülke-
nin her karış toprağını bereket-
lendirecek eser ve hizmet imza
atmış, hayatına dokunmadık ve
refahını artırmadık tek bir fert
bırakmamıştır. Seçimlerde elde
ettiğimiz başarıların gerisindeki
en önemli sebep işte bu ger-

çektir” dedi.
“HAYAT PAHALILIĞI 
SORUNUNU HAL 
YOLUNA BİZ 
KOYACAĞIZ”  
Hayat pahalılığın son dö-

nemde milleti bunalttığını vur-
gulayan Erdoğan, “Ülkemizin
her meselesini çözdüğümüz
gibi İnşallah bu sıkıntıyı da hal
yoluna yine biz koyacağız. Çalı-
şanından emeklisine bu sü-
reçte refah kaybı yaşayan her
insanımızın hayat seviyesini es-
kisinin de üzerine çıkarmak
boynumuzun borcudur. Biliyor-
sunuz eskiden beri gelen kro-
nik sorunlara ilave olarak 6
Şubat depremlerinden etkile-
nen şehirlerimizin yeniden in-
şası için 104 milyar dolarlık bir
yükle karşı karşıyayız bu ağır
yükün altından kalkarken kim-
senin hakkını ihmal etmeyecek,
kimsenin beklentilerini cevapsız
bırakmayacağız. Milletimizle
birlikte ilk defa böyle bir imti-
handan geçiyor değiliz. Vesa-
yetle boğuşurken karşımızdaki
gücün sınır tanımayan ceberut-
lunu olduğunu biliyorduk. Gezi
olaylarından sokaklar ateşe ve-
rilirken yazılan karanlık senar-
yoyla ülkenin nerelere
götürülmek istendiğini biliyor-
duk. PKK'sından FETÖ'süne
ve DEAŞ'ına kadar tüm terör
örgütleri üzerimize salınırken
karşımızdaki alçak tuzağın
amacını biliyorduk. 

Ülkemizde siyasi olarak diş
geçiremeyen, milletimizi birbi-
rine düşüremeyen çevrelerin
ekonomimiz üzerinden çevir-
dikleri oyunları da biliyorduk.
Tüm bu imtihanları Allah'ın yar-
dımı ve milletimizin birlik bera-
berliği sayesinde alnımızın
akıyla geride bıraktık. Şimdi
yine bir imtihandan geçiyoruz.
Bir yandan yıkılan şehirlerimizi
inşa etmek, diğer yandan hayat
pahalılığının üstesinden gel-

mek, aynı zamanda hedefleri-
mize doğru kararlılıkla yürümek
için çalışıyoruz. Sıkıntılarımız
mevcut ama hamdolsun onlar-
dan çok daha büyük imkanları-
mız var. Onca sınamayı
başarıyla geride bırakmış Türki-
ye'yi gelip geçici gündemler
içinde boğmaya, rotasından çı-
karmaya, işleyen çarklarını dur-
durmaya kimsenin gücü
yetmeyecektir. 

Mahalli seçim sürecinde ve-
sile ederek her yerde ve her ze-
minde milletimize bu tabloyu
anlatarak bir kez daha oyunları
bozacağız” ifadelerine yer
verdi. 

YEREL SEÇİM MESAJI
Sahada en küçük bir boş-

luğa meydan verilmemesi ge-
rektiğini vurgulayan Erdoğan
sözlerini şöyle tamamladı:

“ Belediyelerdeki başarısız-
lıklarını sahte gündemler ve
abartılı söyle örtmeye çalışan-
ların gerçek yüzlerini ortaya ko-
yacak 2024  Mart'ında emaneti
beceriksizlerden alıp ehline ve-
receğiz. 

Yasamada ve yürütmede ül-
keyi yönetme sorumluluğunu
bize tevdi eden milletimizin be-
lediye aynı feraseti gösterece-
ğine yürekten inanıyorum.
Bunun için şimdiden çalışmaya
başlamalı. 

Sahada en küçük bir boş-
luğa meydan vermemeliyiz.
Unutmayınız bizim bıraktığımız
her boşluğu muhalefet yalan ve
iftira seliyle dolduracaktır.
Bugün nasıl yirmi ikinci yaşımızı
14, 28 Mayıs seçimleri zaferinin
kıvancıyla kutluyorsak inşallah
yirmi üçüncü kuruluş yıl dönü-
mümüzde de 31 Mart 2024
seçim zaferinin sevinciyle ula-
şacağız. 

Rabb'im Yar ve yardımcımız
olsun. Hepinize sevgilerimi,
saygılarımı sunuyorum.“ 

Haber Merkezi

Cumhurbaşkanı Erdoğan’dan yerel seçim mesajı

AK Partili Yenişehirlioğlu, Karadağlı’ya sahip çıktı
Burhan AKDEMİR
Usta oyuncu, AK Parti Grup

Başkanvekili ve Manisa Millet-
vekili Bahadır Yenişehirlioğlu,
Devlet Tiyatroları Genel Mü-
dürü olarak atanan ünlü
oyuncu Tamer Karadağlı'yı
hedef alan isimlere tepki gös-
terdi.

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan'ın imzasıyla yeni
atama kararları Resmi Gaze-
te'de yayımlandı. Oyuncu
Tamer Karadağlı Devlet Tiyatro-
ları Genel Müdürlüğü görevine
getirildi.

YENİŞEHİRLİOĞLU'NDAN 
TOKAT GİBİ SÖZLER
Devlet Tiyatroları Genel Mü-

dürü olarak atanan usta
oyuncu Tamer Karadağlı, mu-
halefete yakın çıkışlarıyla tanı-

nan sanatçıların hedefi haline
geldi. Usta oyuncu AK Parti
Manisa Milletvekili Bahadır Ye-
nişehirlioğlu, Karadağlı'ya yö-
nelik başlatılan algı
operasyonlarına çok sert tepki
gösterdi.

"Mevzu sanat değil; siz hala
anlamadınız mı?" diyen Yenişe-
hirlioğlu, "Onlara göre sanat,
sadece onlara hizmet ettiği sü-
rece sanattır" ifadelerini kul-
landı.

Disney'in Atatürk dizisini ya-
yınlamam kararına sessiz kalan
sanatçılara gönderme yapan
Yenişehirlioğlu, "Yani konu ti-
yatro, sanat, sanatçı veya sa-
natsal bir başarı değil. Onlar
için konu; yıllardır sürdürdükleri
tahakkümün, kabile anlayışları-
nın sarsılması" dedi.

Sosyal medya hesabından
açıklama yayımlayan Yenişehir-
lioğlu şu ifadeleri kullandı;

“Son günlerde Devlet Tiyat-
roları Genel Müdürü atamasının
üzerinden bir tartışma yürütülü-
yor ve konu farklı zemine çekil-
meye çalışılıyor. Yaşadıklarımız,
sanatın her alanında yıllardır
süregelen tahakkümün (hege-
monyanın) somut bir tezahürü
aslında. Kültürel Hegemonya
nedir deseler, cevap olabilecek
bir süreç. Toplumun paramet-
releriyle uyuşmayan, sol tan-
danslı ve yurtdışı bağlantılı;
milletimizin değerlerini yok
sayan ve kendisini bu toplu-
mun “patronu” olarak gören
kesim son yıllara kadar üniver-
siteleri, konservatuvarları, sivil
toplum kuruluşlarını ve sanatsal
mecraları kendi hegemonyasını
güçlendirmek ve kabul ettirmek
için adeta bir ‘araç’ olarak kul-
lanmıştır.

ONLARA GÖRE SANAT 
SADECE...
Bu kesim; ipotekleri altında

olduğunu düşündükleri tiyatro,
resim, müzik, edebiyat gibi
alanlarda söz söylenmesini,
adım atılmasını, ‘farklı sesler’
çıkarılmasını asla kabullenemi-
yor. Onlara göre sanat sadece
kendilerinin onay verdiği kalıp-
lar içerisinde kaldığı ve onlara
hizmet ettiği sürece sanattır.
Yaşadığı toplumun değerlerine
sahip olmayan, onları ifsad
eden, topluma kendi karanlık
dar çerçevesinden bakan hiç-
bir sanatçının, sanat akımının,
anlayışın hedefine ulaşması,
topluma bir şey söylemesi
mümkün değildir.

ATATÜRK DİZİSİNİN 
YAYINLANMAMASINA İKİ 

KELAM EDEMEYEN...
Tamer Karadağlı’nın Devlet

Tiyatroları Genel Müdürü olarak
atanması; ülkemizde 5. kol faa-
liyeti yürüten, kendinden olma-
yanı ötekileştiren, yok sayan
günümüz dünyasının ‘bağnaz-
ları’ için bir turnusol işlevi
gördü. Geçtiğimiz hafta Dis-
ney’in Atatürk dizisini yayınla-
mama kararına iki kelam
edemeyen, dut yemiş bülbüle
dönen ‘duyarlı’ (!) sanatçılarımız
ve siyasetçilerimiz bugün Kara-
dağlı’nın atamasını hep bir
ağızdan eleştiriyor, fikir beyan
ediyor... Bilkent Üniversitesi
Müzik ve Sahne Sanatları me-
zunu olan; birçok sinema, ti-
yatro ve dizi projesinde yer
alan bir sanatçımızın genel
müdür olarak atanması bu ke-
simi neden rahatsız ediyor
sizce?

MEVZU SANAT DEĞİL
Bu zihniyet sanatımızın or-

tasında kurmuş olduğu o
küçük ve kokuşmuş kabile
devletini yaşatmaya çalış-
makta. Kabilelerinden olmadığı
sürece, onların ve küresel or-
taklarının çıkarlarına hizmet et-
mediği sürece ne bir sanatçının
ne de bir sanat eserinin bu ke-
simin gözünde bir değeri yok-
tur. ‘Mevzu sanat değil siz hala
anlamadınız mı?’ diye bağırı-
yorlar aslında: Asıl niyetlerini
açık ediyorlar. Yani konu ti-
yatro, sanat, sanatçı veya sa-
natsal bir başarı değil. Onlar
için konu; yıllardır sürdürdükleri
tahakkümün, kabile anlayışları-
nın sarsılması”

Onlar ne derse desin; biz
milletimizin sesine kulak ver-
meyle, değerlerini yüceltmeyle,
anlatmak istediğini ‘dünyaya

anlatmakla’ ve hakikati söyle-
mekle mükellefiz… Ahmet
Hamdi Tanpınar: “Cedlerimiz
inşa etmiyorlar, ibadet ediyor-
lardı. Maddeye geçmesini ıs-
rarla istedikleri bir ruh ve
imanları vardı. 

Taş, ellerinde canlanıyor, bir
ruh parçası kesiliyordu.” der-
ken aslında bu toplumun sa-
nata ne denli önem verdiğini de
özetliyor.

Sanatına ruhunu katan, bir
inanmışlıkla icra eden geçmişi-
mizden bir nebze de olsa ders
almış olsak bugün çok daha
derinlikli bir sanat anlayışına
sahip olurduk şüphesiz…

Bu vesile ile ülkemizin köklü
kurumlarından olan Devlet Ti-
yatroları Genel Müdürlüğüne
atanan Tamer Karadağlı’yı teb-
rik ediyor, yeni görevinde başa-
rılar diliyorum…
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Türkiye’nin önemli sorunlarından biri başıboş
sokak köpekleri… Özellikle son yıllarda artan sokak
köpeği saldırıları hemen hemen tüm kentlerde yaşa-
nıyor. Günden güne artan sokak köpekleri insanlar
için birer tehdit haline geldi. Onlarca vatandaş sokak
köpekleri yüzünden zor zamanlardan geçiyor. Bu
sorun Türkiye’nin dört bir yanında küçücük canların
yitirilmesine, yuvalara evlat acısı düşmesine sebep
oluyor. Kimi insanlar da saldırıdan yaralanarak kurtu-
luyor ama travması bir ömür boyu onlarla beraber ka-
lıyor.

Ne yazık ki kronik hale gelen sokak köpeği sorunu
Manisa’da da sık sık kendini hatırlatıyor. Geçtiğimiz
haftalarda Manisa’nın Demirci ilçesinde 34 yaşındaki
bir genç başıboş sokak köpeklerinin saldırısından
kaçmak isterken kaza yaparak hayatını kaybetti. 

Sokak köpeği sayısı o kadar çok ki zaten, her gün
böyle haberler okur hale geldik. Bunların hiçbiri sıra-
dan sokak köpeği saldırıları değil. Ağır yaralı veya
ölümlü saldırılar.

Bu sorun görmezden gelinmeyecek kadar büyük
bir sorun ve ülkemizde ne yazık ki korkunç boyutlara
ulaşmış durumda. Maalesef ki hayvanseverlik adı al-
tında bu sorunun çözülmesini istemeyen belli bir
güruh var. Ülkeyi sarmış durumdalar. Saldırıya uğra-
yan insan ya da çocuk suçlu oluyor onların gözünde. 

Evet, köpekleri bende çok seviyorum ve nere-
deyse 10 yıl köpek baktım. Ancak köpekleri sevmem,
sokak köpeklerinin bir sorun olduğunu görmemi en-
gellemedi. Maalesef ki “hayvan sevgisi” ve “insan
sevgisi” arasında tercihe zorlayanlar var… Bu sevgi-
ler birbirinin rakibi değil ki. 

Konuyu birkaç cümleyle özetleyip yazımı noktala-
mak istiyorum.

Köpekleri, hayvanseverler kadar bende seviyo-
rum. Sokak köpeklerinin de bizler kadar iyi bir yaşam
hakkı olması gerektiğine inanıyorum. Ben sadece bu-
rada yetkililere seslenmek istiyorum. Bu konuda ne
yapılması gerekiyorsa yapılsın ve artık bu sorun gö-
zardı edilmesin. 

Ne insanlar ölsün ne de sokak hayvanları…

CANSU
MERİÇ

Ne biz üzülelim ne onlar üzülsün...
Sorun çözülsün!

GENÇ BAKIŞ

150 milyon lira yatırımlı 
Selendi AAT’de sona gelindi

MANİSA Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel Mü-
dürlüğü, Selendi ilçesinin tarihi
yatırımında artık son aşamaya
geldi. 150 milyon TL yatırımla
hayata geçirilen proje kapsa-
mında ana hatlardaki döşeme
çalışmalarının büyük bölümü
tamamlandı. MASKİ Genel
Müdür Yardımcısı Erman Ay-
dınyer de ilçeye bir ziyaret ger-
çekleştirerek çalışmaları
yerinde inceledi. Aydınyer’e,
kontrol mühendisleri ve yükle-
nici firma yetkilileri eşlik etti. 

EKİPLER GECE

-GÜNDÜZ ÇALIŞIYOR
MASKİ Genel Müdür Yar-

dımcısı Erman Aydınyer, ilçe
programında ilk olarak parsel
bağlantılarına devam eden
ekipleri sahada ziyaret etti. Yü-
rütülen çalışmalar hakkında
bilgi alan Aydınyer, en hızlı şe-
kilde altyapı tamamlamak için
gece-gündüz çalıştıklarını ifade
etti. Yeni şebekeye suyun veril-
meye başlandığı ilçe merkezi-
nin içme suyu terfi hattı da
yenilendi. 

ATIKSU ARITMA TESİSİ 
DE ZİYARET EDİLDİ
Aydınyer, programının son

bölümünde Selendi’nin evsel
nitelikli atıksu kirliliğini önlemek
için inşa edilen atıksu arıtma
tesisinde incelemelerde bu-
lundu. Betonarme imalatlar ile
mekanik ve elektrik işlerinin ta-
mamlandığını söyleyen Aydın-
yer, artık son düzenlemeleri
yaptıklarını söyledi. 

150 MİLYON TL’LİK 
YATIRIM YAPILIYOR
MASKİ Genel Müdür Yar-

dımcısı Erman Aydınyer, “Se-
lendi ilçemize Büyükşehir
Belediye Başkanımız Sayın

Cengiz Ergün’ün öncülüğünde
tarihinin en büyük yatırımını ya-
pıyoruz. 150 milyon TL’lik yatı-
rımla sağlıklı altyapı, atıksu
arıtma tesisi ve Büyükşehir Be-
lediyemiz tarafından yapılan
üstyapı çalışmasıyla ilçemizin

dönüşümünde son düzlüğe gir-
dik diyebilirim. Uzak-yakın de-
meden yaptığımız yatırımlar ile
Selendi ilçemizin geleceğine
önemli bir dokunuş yaptık”
dedi. 

Haber merkezi

MASKİ Genel Müdür Yardımcısı Erman Aydınyer, Selendi ilçesini 
ziyaret ederek, altyapı çalışmaları ile atıksu arıtma tesisini inceledi.
Altyapı çalışmalarında ve atıksu arıtma tesisi inşaatında son 
aşamaya geldiklerini ifade eden Aydınyer, “Selendi ilçemize 
Büyükşehir Belediye Başkanımız Sayın Cengiz Ergün’ün öncülü-
ğünde tarihinin en büyük yatırımını yapıyoruz” dedi. 

MASKi’den Muradiye’ye 1.5
kilometrelik dere temizliği

MANİSA Su ve Kanali-
zasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü, il gene-
lindeki dere temizlik çalış-

malarını aralıksız sürdürü-
yor. Çevre Koruma ve
Kontrol Dairesi Başkanlığı
ekipleri Yunusemre ilçe-

sine bağlı Muradiye Ma-
hallesinde 1.5 kilometrelik
dere temizlik çalışması
başlattı. Çalışma kapsa-
mında dere tabanı ve ke-
narları temizleniyor,
derede biriken çöpler top-
lanarak suyun akışı sağlık
hale getiriliyor. Çevre Ko-
ruma ve Kontrol Dairesi
Başkanlığı şube müdürle-
rinden Necip Kurtarıcı ve
mahalle
muh-

tarı Eyüphan Aykıran da
çalışmaların yürütüldüğü
bölgede incelemelerde

bulundu. 
“HER YIL
TEMİZLENİYOR”
Mahalle muhtarı

Eyüphan Aykıran,
“MASKİ Genel Müdür-

lüğü’nün her yıl yaptığı

dere temizlik çalışmasının
tekrarındayız. Kış gelme-
den, yağmurlar başlama-
dan dere temizliğinin
yapılması bizim açımızdan
güzel. Sayın Başkanımız
Cengiz Ergün’e çalışmala-
rından dolayı teşekkür
ederiz” dedi. 

Haber merkezi

MASKİ Genel Müdürlüğü, Yunusemre ilçesine bağlı Mura-
diye Mahallesinde 1.5 kilometrelik dere temizlik çalışması
başlattı. Düzenli olarak mahallelerinde dere temizlik çalışma-
sının yapıldığını belirten muhtar Eyüphan Aykıran Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Cengiz Ergün’e teşekkür etti. 
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Koruyucu ekipman desteği Yakaköy ve Boyalı’da

TARIMSAL ve kırsal kalkın-
manın sağlanması amacıyla
2023 yılı bütçesinden 122 mil-
yon liralık payı üreticilere yöne-
lik desteklere ayıran Manisa
Büyükşehir Belediyesi, tarım
ürünlerinin yetiştirilmesinde
önemli rol oynayan tarım işçile-
rini de unutmuyor. Bu kap-
samda hazırlanan tarım
işçilerine koruyucu ekipman
desteği projesi kapsamında
Gördes’e bağlı Yakaköy Mahal-
lesi ve Boyalı Mahallesi’nde
tütün tarlasında çalışan tarım
işçilerine koruyucu ekipmanları

Genel Sekreter Yardımcısı Ali
Öztozlu tarafından teslim edildi.
Öztozlu’ya Kırsal Hizmetler
Dairesi Başkanı Yılmaz Usta,
Muhtarlık Hizmetleri Dairesi
Başkanı Onur Pabuççuoğlu,
Şube Müdürleri ile Yakaköy
Mahalle Muhtarı Zafer Özbakan
ve Boyalı Mahalle Muhtarı
Galip Aydemir eşlik etti.

İlk olarak Yakaköy Mahalle-
si’ne giden Genel Sekreter Yar-
dımcısı Ali Özotlu, ardından da
Boyalı Mahallesi’ne giderek
tarım işçilerine Başkan Cengiz
Ergün’ün selamlarını iletti. Baş-

kan Ergün öncülüğünde kırsal
kalkınma için yoğun çaba sarf
ettiklerini ve bu kapsamda bir-
çok destekleme projesini ha-
yata geçirdiklerini söyleyen
Öztozlu, koruyucu ekipmanları
da tarım işçilerine teslim etti. 

BAŞKAN ERGÜN’E 
TEŞEKKÜR ETTİLER
Mahalle Muhtarı Zafer Öz-

bakan ve tütün üreticileri de ya-
pılan desteklemelerden dolayı
Başkan Cengiz Ergün’e teşek-
kür etti. 

Büyükşehir Belediyesi’nin
Yakaköy’e büyük hizmetleri ol-
duğunu söyleyen Yakaköy Ma-
halle Muhtarı Zafer Özbakan,
“Cengiz Başkan’ımdan Allah
razı olsun. Köyümüze çok
büyük yatırımları ve hizmetleri
oldu. Kendisine selam söylüyo-
rum. 

Bizim köyümüz 650 yıllık bir
tarihi geçmişe sahip. 

Cengiz Başkanımız bizim
susuzluk çektiğimiz köyde su

sorunumuzu da kökten çözü.
Ona şahsım ve köylüm adına
ayrıca teşekkür etmek istiyo-
rum” ifadelerini kullandı. 

Tütün üreticisi Emin Erol ise,

“Cengiz Ergün’den memnunuz.
Her zaman hizmetlerinden do-
layı teşekkür ediyoruz. Her
zaman bizim yanımızda. 

Bizlere bayağı destekleri

oluyor. 
Her şeyimizi karşılıyorlar.

Sepet desteleri de bize her ko-
nuda yarar sağlıyor” dedi. 

Haber Merkezi

MANİSA Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün ön-
derliğinde başlatılan tarım işçilerine koruyucu ekipman
desteği projesi kapsamında Gördes’e bağlı Yakaköy Ma-
hallesi ve Boyalı Mahallesi’nde tütün tarlasında çalışan
tarım işçilerine koruyucu ekipmanlar teslim edildi. Gece sa-
atlerinde tütün kırımı yapan tarım işçileri ile bir araya gelen
Genel Sekreter Yardımcısı Ali Öztozlu, Başkan Cengiz Er-
gün’ün selamlarını ileterek kırsal kalkınmanın sağlanması
noktasındaki desteklemelere devam edeceklerini belirtti. 

Ölçümler yapıldı, Akhisar Yaykın doğal kaynak suyu 6 mahalleye rahatlıkla yetiyor 

İşte yaykın doğal kaynak suyuyla ilgili gerçekler

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Akhisar ilçesi Yaykın Doğal
Kaynak Suyu ile ilgili yapılan
haberlerin gerçekleri yansıtma-
dığını ifade ederek doğru bilgi-
leri kamuoyuyla paylaştı.
Kurumdan yapılan açıklamada,
Yaykın mahallesinde bulunan
doğal kaynak suyunun 5 ma-
halleye daha tahsis edilmesi
kararının henüz MASKİ kurul-
madan önce alınan bir karar ol-
duğu belirtildi. Yeraltı su

kaynakları ile ilgili tasarrufun
Devlet Su İşleri’ne ait olduğu-
nun altını çizen MASKİ, tahsis
kararı verilmeden önce DSİ
ekiplerinin ölçüm ve inceleme-
ler yaptığı ve buna göre suyun
tahsis edilip edilmeyeceğine
yönelik kararın verildiğini be-
lirtti. Yapılan incelemeyle Yay-
kın doğal kaynak suyunun hem
Yaykın mahallesine hem de 5
mahalleye yeteceği, hatta bir
kısmının da doğaya salınarak

kullanılabileceği kadar yeterli
su varlığı olduğu tespit edilmiş-
tir. Bunun üzerine yapılan tah-
sis kararında güncelleme
yapılarak 6 mahallenin ihtiya-
cına göre suyun verileceği mik-
tarlar yeniden belirlendi. 

Manisa Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, son günlerde çıkan ha-
berler ve yapılan açıklamalar
sonrasında Yaykın mahallesi sı-
nırlarında bulunan doğal kay-
nak suyuyla ilgili konuya açıklık
kazandırdı. Kurumdan yapılan
açıklamada şu ifadelere yer ve-
rildi: 

“Yaykın mahallesi sınırla-
rında bulunan Yaykın Doğal
Kaynak Suyuyla ilgili olarak ku-
rumumuz tarafından kaynak
suyuna el konulduğu iddiaları-
nın yer aldığı haberler gerçek-
leri yansıtmamaktadır. Yaykın

doğal kaynak suyundan 5 ma-
halleye su tahsisi kararı daha
MASKİ kurulmadan önce yapıl-
mıştır.  Bölgede haberde isnat
edildiği gibi doğal kaynak su-
yuna zorla el konulması gibi bir
durum kesinlikle söz konusu
değildir. Köy Hizmetleri döne-
minden tahsisi bulunan ve Yay-
kın mahallesi ile birlikte
Aşağıdolma, Dolmadeğirmeni,
Çanakçı, Musalar ve Selçikli
mahallelerine su verilen kaynak
başında suyun sağlıklı bir şe-
kilde paylaşımının yapılması
için çalışmalar yürütülerek, dü-
zenlemeye gidiliyor. Yaykın ma-
hallesi ile birlikte 5 mahallenin
su ihtiyacı köy hizmetlerinin ar-
dından, Manisa’nın Büyükşehir
olmasıyla birlikte MASKİ tara-
fından bu kaynaktan karşılanı-
yor. Kamu yararı da gözetilerek
5 mahalleye yeterli su verilmesi

için çalışma yapılıyor. 
DSİ İNCELEDİ, SUYUN 6 
MAHALLEYE DE 
YETECEĞİ YENİDEN 
HESAPLANDI
Yeraltı su kaynakları şahsa

ait olmayıp, devlete bağlı ku-
rumlar tarafından kullanımı için
onay alınmaktadır. Doğal kay-
nak suyunun Yaykın mahallesi
sınırlarında olması sadece o
mahallenin suyu kullanacağı
anlamına gelmemektedir. Yer-
altı su kaynakları ile ilgili tasar-
ruf Devlet Su İşleri’ne aittir.
Devlet Su İşleri’nden alınan
tahsis kararına göre kaynaktan
civar mahallelere de su veril-
mektedir. DSİ tarafından yapı-
lan incelemeler ve ölçümler
sonrasında mahallelerin içme
suyu ihtiyacı hesaplandı. Mev-
cut debiye göre suyun 6 ma-
halleye de yeteceği hatta bir

kısmının da doğaya salınarak
kullanılabileceği kadar yeterli
su varlığı olduğu tespit edilmiş-
tir. Bunun üzerine yapılan tah-
sis kararında güncellemeye
gidilerek 6 mahallenin ihtiya-
cına göre suyun verileceği mik-
tarlar yeniden belirlendi.
Kaynak başında suyun sağlıklı
bir şekilde paylaşımının yapıl-
ması için de düzenleme çalış-
maları başlatıldı. 

Suyun yetersiz geleceği he-
saplanırsa zaten tahsis kararı
da verilmemektedir. Fakat Yay-
kın’da böyle bir durum söz ko-
nusu değildir. Araştırılmadan
yapılan açıklamalar halkta gale-
yana neden olmakta ve doğal
kaynak suyundan faydalanan
mahalleleri de karşı karşıya ge-
tirmektedir. Gerçekler ise orta-
dır. Kamuoyunun bilgisine
sunarız.” Haber Merkezi

Somalı muhtarlar ilaçlama çalışmalarından memnun
HAŞEREYLE mücadele ça-

lışmalarına belirlenen takvim
dahilinde periyodik olarak ger-
çekleştirmeye devam eden
Manisa Büyükşehir Belediyesi,
Soma’da da sivrisinek ve kara-
sineklere karşı larvasit uygula-
ması ile çöp konteynerleri, yeşil
alan, sokak ve açık alanlarda
ilaçlama çalışmalarını sürdürü-
yor. İnönü Mahalle Muhtarı Aziz
Canbal ile Hürriyet Mahalle
Muhtarı Ali Çaban da ilaçlama
çalışmalarıyla alakalı şikayetle-
rinin olmadığını belirterek, ça-
lışmalardan duydukları

memnuniyeti ifade etti. 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi, yaz aylarında üreme or-
tamları genişleyen sivrisinek ve
karasineklere karşı larvasit uy-
gulaması çalışmalarına aralıksız
devam ediyor. Sağlık İşleri Dai-
resi Başkanlığı Haşereyle Mü-
cadele Şube Müdürlüğü
ekipleri tarafından yürütülen
çalışmalar kapsamında 17 il-
çede çöp konteynerleri, yeşil
alan, sokak ve açık alanlarda
ilaçlamalar gerçekleştiriliyor.
Soma’da da belirlenen takvim
dahilinde periyodik olarak yürü-

tülen çalışmalar kapsamında
uçkun mücadelesinde bulunu-
yor. Mahalle muhtarları da
memnuniyetle karşıladıkları ça-
lışmalar nedeniyle Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Cengiz Ergün ve ekibine teşek-
kürlerini iletti. 

İLAÇLAMA ÇALIŞMALARI 
İÇİN TEŞEKKÜR ETTİLER
İlaçlama çalışmalarından

hiçbir şikayetleri olmadığını dile
getiren İnönü Mahalle Muhtarı
Aziz Canbal, “Çöp bidonları
olsun, yeşil alanlar olsun, so-
kaklarımız olsun devamlı ilaç-

lanmakta. İlaçlama çalışmala-
rından herhangi bir şikayetimiz
yok, çalışmalardan çok mem-
nunuz” ifadelerini kullandı. Hür-
riyet Mahallesi Muhtarı Ali
Çoban ise, “İlaçlama çalışma-
larından memnunuz. Her hafta
Perşembe günleri rutin olarak
mahallemizin her sokağı ilaçla-
nıyor. İlaçlama çalışmalarından
hiçbir sorunumuz yok. İlaçlama
ekiplerinden memnunuz. 24
saat birbirimize ulaşabiliyoruz.
Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Cengiz Ergün’e teşekkür
ederim” dedi. Haber Merkezi

MASKi’nin araç filosu güçleniyor
MASKİ Genel Müdürlüğü il

genelindeki hizmetlerin vatan-
daşlara daha hızlı ulaşabilmesi
amacıyla filosuna dahil ettiği
20 adet araçları görev yerle-
rine teslim ediyor. Son olarak
1 adet rampa kasalı taşıyıcı
kamyonu Turgutlu İlçe Şefli-
ğine teslim ederek vatandaşla-

rın hizmetine sundu.
MANİSA Su ve Kanalizas-

yon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, Manisa’nın 17 il-
çesine daha hızlı ve kaliteli hiz-
met götürmek amacıyla
çalışmalarına devam ediyor.
Bu kapsamda araç filosunun
gücüne güç katan MASKİ

Genel Müdürlüğü bünyesinde
hizmet verecek olan 1 adet
Paletli ekskavatör, 4 adet
rampa kasalı kamyon, 4 adet
damperli kamyon, 2 adet
pikap, 3 adet kamyonet ve 6
adet panelvan olmak üzere
toplam 20 adet araç görev
yerlerine teslim edildi. Son
olarak 1 adet rampa kasalı ta-
şıyıcı kamyon Elektrik Makine
ve Malzeme İkmal Dairesi
Başkanı Kemal Anaç eşliğinde
Turgutlu İlçe Şefi Hüseyin Yel-
kenci’ye teslim edildi. 

“HEDEFİMİZ KALİTELİ 
VE HIZLI HİZMET 
GÖTÜRMEK”
Manisa’nın 17 ilçesine

daha hızlı ve kaliteli hizmet gö-
türebilmek adına MASKİ
Genel Müdürlüğü olarak çalış-

malarını aralıksız sürdürdükle-
rini ifade eden Elektrik Makine
ve Malzeme İkmal Dairesi
Başkanı Kemal Anaç, “Vatan-
daşlarımızdan gelen taleplere
daha hızlı ve etkin bir şekilde
cevap verebilmek adına idare-
mizin araç filosunu güçlendir-
meye devam ediyoruz.
Genişleyen filomuz sayesinde
uzakları yakın ederek daha
hızlı ve kaliteli hizmet götür-
meyi hedefliyoruz. Bu kap-
samda da MASKİ Genel
Müdürlüğümüzün hizmetlerini
daha hızlı gerçekleştirmek için
dairemiz tarafından alınan
rampa kasalı taşıyıcı kamyonu
Turgutlu ilçe şefliğimizin hiz-
metine sunduk. Hayırlı olsun”
dedi. 

Haber Merkezi

Demirci’de orman yangını 

MANİSA’NIN Demirci ilçe-
sinde ormanlık alanda çıkan
yangın, ekiplerin yoğun çalış-
masıyla 1 saat içinde kontrol
altına alındı.

Manisa’nın Demirci ilçesine
bağlı Çamköy mahallesinde
saat 15.35’de çıkan orman
yangınına 15 dakika içinde mü-

dahale edildi.  3 yangın sön-
dürme helikopteri, 9 arazöz, 4
su ikmal aracı ve 1 dozerle hızlı
bir şekilde müdahale edilen
yangın daha fazla büyümeden
16.50’de kontrol altına alındı. 

Bölgede soğutma çalışma-
ları devam ediyor. 

Haber Merkezi

kontrol altına alındı
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Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, 2024-2025 yıllarını kapsayan 7. Dönem Kamu Toplu Sözleşmesi 
görüşmelerinde memur ve memur emeklilerine yönelik ilk zam teklifini açıkladı. Işıkhan, "2024 yılı ilk altı ay için yüzde
14, ikinci altı ay için yüzde 9, 2025 yılı ilk altı ay için yüzde 6, ikinci altı oy olarak yüzde 5 teklifimizi açıklıyorum" dedi

Cansu MERİÇ
MİLYONLARCA

memur ve memur
emeklisini ilgilendiren
7. Dönem Kamu
Toplu Sözleşmesi
görüşmelerinde ta-
raflar ikinci kez bir
araya geldi. Toplantı
öncesi açıklama
yapan Çalışma ve
Sosyal Güvenlik Ba-
kanı Vedat Işıkhan, ilk
zam teklifini duyurdu.
Buna göre hükümetin ilk
zam teklifi, 2024'te ilk 6 ay
için yüzde 14, ikinci 6 ay için
yüzde 9 zam teklif edildi. 2025
zam teklifi ilk 6 ay için yüzde 6,
ikinci 6 ay için yüzde 5 oldu. 

“MASAYA TARAFLAR 
OLARAK DEĞİL 
PAYDAŞLAR OLARAK 
OTURDUK”
Zam teklifini açıklayan

Bakan Işıkhan, “Masaya
taraflar olarak değil

paydaşlar olarak
oturduk. Yapılan
müzakereler an-
layış içinde ger-
çekleştirildi.
2024-2025
toplu sözleşme-
leri çerçeve-
sinde kamu

işveren heyeti
olarak 2024 yılı ilk

6 ay için 14, ikinci 6
ay için 9, 2025 ilk 6 ay

için 6, ikinci alı 5 olarak
teklifimizi açıklıyorum. 2024
Ocak ayında enflasyonu dik-
kate aldığımızda yüzde 42'yi
bulan artış öngörülmüştür.
2024'ün ikinci altı aylık dö-
nemde kümülatif artış yüzde
54'ün üzerinde olacaktır. Te-
mennimiz odur ki, paydaşlar da
uzlaşı içinde imzalayalım.

Kamu çalışanlarımız için pek
çok kazanımı içeren uzlaşma
sağlayacak maddelerimizin ol-
duğunu vurgulamak isterim.
Yetkili sendika temsilcilerine ve
bürokratlara teşekkür ediyo-
rum" dedi.

“MEMUR-SEN’DEN 
TEPKİ”
Memur-Sen Genel Başkanı

Ali Yalçın, Bakan Işıkhan’ın tek-
life yönelik ilk açıklamasında,
zam oranını kabul etmediklerini
belirterek "Önümüzde süreç
var, teklif revize edilmeli. Kira-
lara ilişkin kamu görevlileri zor-
lanmakta. Masaya bu konuda
bir teklifin de gelmesini bekli-
yorduk. Bayram ikramiyesin-
den diğer sosyal haklara ilişkin
henüz cümle kurulmadı. Gelen
teklifin, Merkez Bankasının en-
flasyon tahmininin 10 puan al-
tında olmasını kabul etmiyoruz"
ifadelerini kullandı. 

Memur ve memur emeklileri için zam teklifi belli oldu

Mevcut başkan Cemal Kutlar’ın aday olmadığı kongrede, MHP Yunusemre İlçe Başkanlığı görevi Bülent Kovancıoğlu’nun oldu 

Burhan AKDEMİR
Milliyetçi Hareket Parti-

si’nde (MHP) kongre süreci
devam ediyor.  Manisa’da ise
ilk kongre Yunusemre’de ger-
çekleşti. MHP Yunusemre 4.
Olağan Kongresi MASKİ İkiz
Kuleler Konferans Salonunda
gerçekleşti. 

Tek listeyle gerçekleşen se-
çimde başkan Cemal Kutlar
yeniden aday olmazken, baş-
kanlık görevine Bülent Kovan-
cıoğlu seçildi. 

Kongreye MHP Grup Baş-
kanvekili ve Manisa Milletvekili
Erkan Akçay, MHP MYK Üyesi
Ali Uçak, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanvekili ve MHP
Grup Başkanvekili Mehmet
Güzgülü, Yunusemre Belediye
Başkanı Mehmet Çerçi, MHP
Manisa İl Başkanı Cüneyt To-
suner, Ülkü Ocakları Manisa İl
Başkanı Emirhan Sallıtepe,
MHP eski İl başkanlarından
Mesut Bayram Laçalar, AK
Parti Yunusemre İlçe Başkanı
İlkcan Durmaz, Türkiye Kamu
Sen İl Temsilcisi Aydın Akagün-
düz ve partililer katıldı. Divan
Başkanlığına MHP Grup Baş-
kanvekili Erkan Akçay seçildi. 

MHP Yunusemre İlçe Baş-
kanı Bülent Kovancıoğlu ise
kongreye katılan herkese te-
şekkür etti. Kovancıoğlu, MHP
bayrağı ve üç hilali Yunu-
semre’de, Manisa’da dalgalan-
dırmaya devam edeceklerini
açıkladı. 

MHP Yunusemre İlçe Baş-
kanı seçilen Bülent Kovancıoğ-
lu’nun yönetim kurulunda Melih

Emre Doğru, Güralp Korkmaz,
Şevket Arık, Mustafa Zeybek,
Bayram Tokgöz, Bülent Öz-
dinç, Ekrem Dördbudak, Ümit
İçtenal, Fatih Manavoğlu,
Harun Önlü, Büşra Dumanlı,
Satı Buzyürük, Mustafa Ali
Özman, Semih Kurşunlu, Murat
Ali Özyerli, Murat Sürücüler,
uğur Han Karaçam, Fatih Pa-
puçcuoğlu, Özkan Öztatlıcı,
Recep Bacı, Ahmet Özgür
Ercan, Serkan Türek yer aldı. İl
kongresinde ise Yunusem-
re’den 80  delege oy kullana-
cak.

“ZİLLET İTTİFAKININ 
MASKESİ DÜŞMÜŞ, 
BÜTÜN KİRLİ 
ÇAMAŞIRLARI ORTALIĞA 
SAÇILMIŞTIR”
MHP Yunusemre İlçe Kon-

gresinde bir konuşma yapan
MHP Manisa İl Başkanı Cüneyt
Başkan Tosuner, “Ruhi Kılıçkı-
ran’dan Fırat Yılmaz Çakı-
roğlu’na ezan dinmesin, bayrak
inmesin, vatan bölünmesin diye
canlarını feda eden tüm ülkücü
şehitlerimizi, devletimiz ve mil-
letimizin huzuru için şehadet
şerbetini içen tüm şehitlerimizi
saygı, minnet ve rahmet ile anı-
yorum. Ruhları şad makamları
ali olsun. Milliyetçi Hareket Par-
tisi İl Başkanlığı ve ilçe başkan-
lıkları olarak Milliyetçi Hareket
Partisi Genel Başkanımız Lide-
rimiz, Türkmen Beyimiz Sayın
Devlet Bahçelinin emir ve tali-
matları doğrultusunda; ‘2024’e
Doğru, Diyar Diyar Anadolu’ te-
masıyla çalışmalarımıza hız
kesmeden devam edeceğiz.
“İstikrar ve Hizmet İçin, Uyumlu
Yönetimle, Umutlu Geleceğe”
ulaşacağız.  “Merkezden Ye-
rele, İstikrarı Bozmadan
Umuda Doğru” yol alacağız.
Bunları hep birlikte yapacağız,
hepimizin gayreti ve Cenabı Al-
lahın izniyle başaracağız. Mu-
halefet partileri 14 Mayıs ve 28
Mayıs seçimlerinde hüsrana
uğramakla kalmamış, çetin ve
çetrefilli iç sorunlara gömülm-
üştür. Türkiye Cumhuriyeti’nin
100’ncü yıldönümünde zillet it-
tifakının maskesi düşmüş,
bütün kirli çamaşırları ortalığa
saçılmıştır. Cumhurun 14 Mayıs
ve 28 Mayıs’ta elde ettiği de-
mokrasi zaferinin yerel seçim-
lerde taçlanması ülkemizin
geleceği açısından mühim ve

milli bir zarurettir. 9 Ağustos
2023 tarihi itibariyle de ilçe
kongreleriyle başlayıp il kon-
greleriyle genişleyecek ve niha-
yet 14’ncü Büyük

Kurultayımızın icrasıyla sonuç-
lanacaktır. Kongrelerimizdeki
ahenk, birlik ve beraberlik ruhu
dosta güven, düşmana korku
verecek, fitneye ve fesada
düşen şer odaklarını savurup
geçecek, partimizin milli ve ta-
rihi mücadelesine de güç kata-
caktır” ifadelerini kullandı. 

31 MART’IN ÖNEMİNE 
DEĞİNDİ
31 Mart 2024’te yapılacak

olan yerel seçimlerin önemli ol-
duğunu vurgulayan Tosuner,
“31 Mart 2024 tarihinde yapıla-
cak olan yerel ve mahalli idare-
ler seçimlerinde Cumhur İttifakı
ruhuyla, Milliyetçi Hareket Par-
timizin şuuruyla başta Manisa
Büyükşehir Belediyemiz olmak
üzere, mevcutta olan belediye-
lerimizi muhafaza ederek,
bunun üzerine yenilerini ekleye-
ceklerdir. Arkamıza bakmadan
tuzaklara takılmadan, oyunlara
aldanmadan, fitneye düşme-
den Türk milletini yüceltmek,
hak ettiği, yükseklere taşımak
için hep birlikte çalışacağız.
Çünkü yolumuz hak yoludur,
çünkü yolumuz hakikat yoludur,

çünkü yolumuz Allah yoludur,
yükümüz ağır olsa da kaldıra-
cak irademiz vardır. Hamdolsun
takatimiz yerindedir. Heyecanı-
mızın sıcaklığı buz dağlarını eri-

tecek kadar yoğundur. Aynı
heves, aynı kararlılık, aynı he-
yecan, aynı azim ile yolumuza
devam ederek. Manisa’mızda
çalınmadık bir kapı, girilmedik
bir gönül, sıkılmadık bir el bı-
rakmayarak ilan edilecek aday-
larımızla birlikte şevk ve

inanmışlıkla sahada olacağız.
Yılmayacağız, yıkılmayacağız,
başaracağız” dedi.

AKÇAY KONGRE 
SÜRECİNİ 
DEĞERLENDİRDİ 
Milliyetçi Hareket Partisi

(MHP) Grup Başkanvekili ve
Manisa Milletvekili Erkan Akçay
da MHP’de 9 Ağustos itibariyle
başlayan kongre sürecini de-
ğerlendirdi.  MHP’nin 54 yıllık
siyasi hayatında içerisinde Türk
siyasetinin amiral gemisi oldu-
ğunu vurgulayan Erkan Akçay,
“Kongre sürecini başlattık.
Yerel yönetimler süreçlerini de
en iyi şekilde başarıyla tamam-
layacağız. MHP 54 yıllık siyasi
hayatında içerisinde Türk siya-
setinin amiral gemisi olmuştur.
54 yıllık süre içinde kendi gün-
demine hakim olmuştur. Baş-
kalarının ve başka odakların
gündeminin peşine takılma-
ması anlamına gelir. Şu an Türk
siyasetinde 120’den fazla siyasi

parti var. Bunların bir kısmı se-
çimlere girme hakkı kazandı,
bir kısmı da TBMM’de temsil
ediliyor. 

Bu siyasi partilerin pek ço-
ğuna baktığımızda bunların
gündeminde baktığımızda
önce ülkem ve milletim, sonra
partim ve ben anlayışının tam
tersine ‘önce ben ve partim,
sonra ülkem ve milletim’ anlayı-
şının hakim olduğunu görüyo-
ruz. MHP bu 54 yıllık siyasi
hayatında uyguladığı politika-
larla daima ilkeli, sorumlu,
sorun çözen, inisiyatif alan bir
siyasi parti olmuştur.

MHP kendi gündemine
hakim bir şekilde hedeflerine
doğru adım adım ilerlemektedir.
14 ve 28 Mayıs seçimlerini ger-
çekleştirdik. Seçimlerden önce
aday belli karar net temasıyla
faaliyetlerimizi yürüttük. Türki-
ye’nin istikrarı, güçlenmesi
kapsamında hedeflere ulaşıl-
mıştır” diye konuştu.

Milliyetçi Hareket Partisi Yunusemre İlçe Başkanlığı’nda
kongre heyecanı yaşandı. Mevcut başkan Cemal Kutlar’ın
aday olmadığı kongrede başkanlık için tek aday vardı. Tek
listeyle gidilen seçimde Bülent Kovancıoğlu MHP’nin yeni
Yunusemre İlçe Başkanı oldu. Kongreye katılan ve ko-
nuşma yapan MHP Grup Başkanvekili Erkan Akçay ile MHP
Manisa İl Başkanı Cüneyt Tosuner, 31 Mart’ta yapılması
planlanan yerel seçimin önemine vurgu yaptı. 

MHP Yunusemre’de görev değişimi



29,5851

27,0326

1.662,45

PİYASALARDA SON DURUM MANİSA TİCARET BORSASI 
ÜZÜM  PAMUK FİYATLARI

ÇEKİRDEKSİZ KURU ÜZÜM

STANDART PAMUK

MUAMELE YOKTUR
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SAYFA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisaolaygazetesi.com

www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

3 Aylık: 250 TL 6 Aylık: 450 TL
Yıllık   : 800 TL ZAYi iLANI: 200 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1000 TL   + KDV 1400 TL  +KDV
YARIM 1400 TL   + KDV 2000 TL + KDV
TAM 2100 TL   + KDV 3500 TL + KDV

SÜRMANŞET
1700 TL + KDV

LOGO YANI
700 TL + KDV

LOGO ALTI
1000 TL + KDV

15  Ağustos 2023  SalıSayı: 5544

*1 Ocak 2023 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 70,00 TL

Otomobil üretimi yüzde 27 arttı
YILIN ilk 7 aylık döneminde

toplam otomotiv üretimi bir ön-
ceki yılın aynı dönemine göre
yüzde 18 artarak 870 bin 600
adede ulaştı. Otomobil üretimi
ise yüzde 27 artarak 550 bin
615 adet olarak gerçekleşti.

Ocak-Temmuz dönemine
ilişkin otomotiv verileri açık-
landı. Buna göre, yılın ilk 7 aylık
döneminde otomotiv üretimi
geçen yılın aynı dönemine göre
yüzde 18 artarak 870 bin 600
adet olarak gerçekleşti. Geçen
yılın ilk 7 aylık dönemine göre
yüzde 27 artış sağlayan oto-
mobil üretimi ise 550 bin 615
adede ulaştı. Traktör üretimiyle
birlikte toplam üretim ise 905
bin 666 adede yükseldi. Ticari
araç grubunda, yılın ilk 7
ayında üretim yüzde 4, ağır ti-
cari araç grubunda yüzde 28,
hafif ticari araç grubunda ise
yüzde 2 artış yaşandı.

2022 yılının ilk 7 aylık döne-
mine göre ticari araç pazarı 62,
ağır ticari araç pazarı yüzde 38,
hafif ticari araç pazarı ise yüzde
68 artış sağladı. Yılın ilk 7
ayında, bir önceki yılın aynı dö-
nemine göre, toplam otomotiv
ihracatı adet bazında yüzde 11

oranında artarken, otomobil ih-
racatındaki artış yüzde 26 ola-
rak gerçekleşti. Bu dönemde,
toplam ihracat 586 bin 795
adet, otomobil ihracatı ise 375
bin 670 adet düzeyinde ger-
çekleşti. 2023’ün 7 aylık döne-
minde toplam pazar, geçen
yılın aynı dönemine göre yüzde
62 artarak 697 bin 726 adetten
kapandı. Bu dönemde, otomo-
bil pazarı da yüzde 62’lik artış
sağladı ve 516 bin 288 adede
ulaştı.

Otomotiv Sanayii Derne-
ği'nin (OSD) 2023 yılının ilk 7
aylık dönemine ilişkin açıkladığı
verilere göre; yılın ilk 7 aylık dö-
neminde toplam otomotiv üre-
timi bir önceki yılın aynı
dönemine göre yüzde 18 arta-
rak 870 bin 600 adede ulaştı.
Otomobil üretimi ise yüzde 27
artarak 550 bin 615 adet olarak
gerçekleşti. Traktör üretimiyle
birlikte toplam üretim ise 905
bin 666 adedi buldu. Yılın ilk
yedi aylık döneminde ticari
araç üretimi ise bir önceki yılın
aynı dönemine göre yüzde 4
oranında artış gösterdi. Bu dö-
nemde, ağır ticari araç gru-
bunda üretim yüzde 28, hafif

ticari araç grubunda üretim
yüzde 2 arttı. Bu dönemde,
otomotiv sanayisinin kapasite
kullanım oranı yüzde 75 olarak
gerçekleşti. Araç grubu ba-
zında kapasite kullanım oranları
ise hafif araçlarda (otomobil +
hafif ticari araç) yüzde 75, kam-
yon grubunda yüzde 91, oto-
büs-midibüs grubunda yüzde
49 ve traktörde yüzde 79 sevi-
yesinde gerçekleşti.

İHRACAT YÜZDE 17 
ARTARAK 20,5 MİLYAR 
DOLARA ULAŞTI
Yılın ilk yedi aylık döne-

minde otomotiv ihracatı geçti-
ğimiz yılın aynı dönemine göre
adet bazında yüzde 11 artarak
586 bin 795 adet olarak ger-
çekleşti. Bu dönemde otomobil
ihracatı bir önceki yılın aynı dö-
nemine göre yüzde 26 artar-
ken, ticari araç ihracatı ise
yüzde 8 oranında azaldı. Trak-
tör ihracatı ise 2022 yılının aynı
dönemine göre yüzde 17 arta-
rak 11 bin 872 adet olarak ger-
çekleşti. Toplam otomotiv
sanayi ihracatı, 2023’ün ilk yedi
aylık döneminde yüzde 16 ile
sektörel ihracat sıralamasında
zirvedeki yerini korudu. İlk yedi

aylık dönemde toplam otomo-
tiv ihracatı, 2022 yılının aynı dö-
nemine göre yüzde 17 artarak
20,5 milyar dolar oldu. Euro
bazında ise yüzde 17 artarak
18,9 milyar euro olarak gerçek-
leşti. Bu dönemde, dolar ba-
zında ana sanayi ihracatı yüzde
20 oranında, tedarik sanayi ih-
racatı da yüzde 12 oranında
arttı.

PAZARDAKİ YEDİ AYDA 

697 BİN ARAÇ SATILDI
2023’ün ilk yedi ayında top-

lam pazar, bir önceki yılın aynı
dönemine göre yüzde 62 arta-
rak 697 bin 726 adet düze-
yinde gerçekleşti. Bu
dönemde, otomobil pazarı da
yüzde 62 oranında artış sağladı
ve 516 bin 288 adet oldu. Ticari
araç pazarına bakıldığında ise
yılın ilk yedi ayında, bir önceki
yılın aynı dönemine kıyasla top-

lam ticari araç pazarında yüzde
62, ağır ticari araç pazarında
yüzde 38, hafif ticari araç paza-
rında ise yüzde 68 büyüme
sağlandı. 2023 yılı ocak-tem-
muz döneminde, geçen yılın
aynı dönemine göre otomobil
satışlarındaki yerli araç payı
yüzde 33, hafif ticari araç paza-
rında yerli araç payı ise yüzde
52 olarak gerçekleşti. 

İHA

Yenilenebilir enerjide tüm zamanların talep rekoru kırıldı

AĞAOĞLU Şirketler
Grubu’na bağlı Tatlıpınar
Enerji’nin 10-11 Ağustos tarih-
lerinde gerçekleşen talep top-
lama süreci sona erdi. 

Şirketin halka arzına yoğun

ilgi gelirken, 2 milyon 355 bin
601 bireysel başvuru gerçek-
leşti.

Ağaoğlu Şirketler Gru-
bu’nun iştiraki olan Tatlıpınar
Enerji’nin 10-11 Ağustos tarih-

leri arasındaki talep toplam sü-
reci sona erdi. 

Mevcut ödenmiş sermayesi
245,4 milyon TL olan Tatlıpınar
Enerji’nin 35 milyon 100 bin
adet payı sermaye artırımı, 35

milyon 100 bin adet payı ise
ortak satışı olmak üzere top-
lamda 70 milyon 200 bin adet
pay olacak şekilde yüzde
25,03’ü halka arz edildi. Vakıf
Yatırım ve İnfo Yatırım eş liderli-
ğindeki konsorsiyum aracılı-
ğıyla gerçekleştirilen halka
arzın büyüklüğü ise 1 milyar
579 milyon 500 bin TL olarak
gerçekleşti.

Şirketin halka arzına, yurt içi
bireysel yatırımcılar tahsisat tu-
tarının yaklaşık 3,3 katı, yurt içi
kurumsal yatırımcılar tahsisat
tutarının yaklaşık 9,5 katı, yurt
dışı kurumsal yatırımcılar tahsi-
sat tutarının 2,4 katı olmak
üzere toplamda 4 kat filtrelen-
memiş talep geldi.

“YATIRIMCILARIMIZI 
MUTLU ETMEK HER 
ZAMAN ÖNCELİĞİMİZ”
Tatlıpınar Enerji ile kurum-

sallaşma yolunda önemli bir
adım attıklarını belirten Ağaoğlu
Şirketler Grubu CEO’su Burak
Kutluğ, “Yatırımcılardan yoğun
bir talep aldık. 

2 milyon 355 bin 601 birey-

sel yatırımcı, şirketimize ilgi
gösterdi. 

Bu sayı ile yenilene-
bilir enerjide tüm za-
manların talep
rekoru kırıldı.
Ağaoğlu Grubu
olarak, göster-
miş oldukları
ilgi nedeniyle
tüm yatırım-
cılara teşek-
kürlerimizi
sunuyoruz. 

Bu yoğun
ilgi, bize duy-
dukları güve-
nin de bir
göstergesi,
gurur duyduk.

Bundan son-
raki süreçte önce-
likli olarak
yatırımlarımızı tamamlaya-
rak yatırımcılara güzel haberler
vermek istiyoruz” şeklinde ko-
nuştu.

Burak Kutluğ, “Ağaoğlu de-
nince akla ilk gayrimenkul geli-
yor. Türkiye İtibar Endeksi’nde

12 yıldır uzak ara gayrimenkul
sektörünün en itibarlı markası

çıkıyoruz. 
Gayrimenkulün

yanı sıra yenilene-
bilir enerji sektö-
rünün de
büyük oyun-
cularından bi-
riyiz, sektöre
bugüne
kadar 550
milyon do-
larlık yatırım
yaptık. Ge-
liştirdiğimiz
projelerin

toplam kurulu
gücü 637

MW’a ulaştı. 
Gayrimenkul

sektöründe oluştur-
duğumuz güveni,

borsa yatırımcısı tarafında
da sağlamak en öncelikli he-
deflerimizden biri. 

Talep toplamada kırılan
rekor da aslında bu güvenin bir
göstergesi” dedi. 

İHA

Ofisler konuta dönüşebilecek
EMLAK Uzmanı Mustafa

Hakan Özelmacıklı, “Yapılan dü-
zenleme ile konutun da yapılabile-
ceğine dair hüküm bulunan
alanlarda 1 Temmuz 2023 tarihin-
den önce ofis veya büro amaçlı
yapı ruhsatı düzenlenerek yapı-
mına başlanmış veya yapı kul-
lanma izni düzenlenmiş olan
yapılarda, 1 Temmuz 2024 tari-
hine kadar sonuçlanmak kaydı ile
parselin tamamında konut kulla-
nım oranı yüzde 30’u geçmeye-
cek şekilde kullanım amacı
değişikliğine yönelik tadilat ruh-
satı düzenlenebilecek” dedi.

Planlı Alanlar İmar Yönetmeli-
ğinde Değişiklik Yapılmasına Dair
Yönetmelik Resmî Gazete’de ya-
yımlandı. Geçici 6. Maddede ya-
pılan değişiklik ile gerek inşa
aşamasında gerekse de tamam-
lanmış yapılardaki ofis ve bürolar,
tadilat ruhsatı düzenlenerek konut
amaçlı kullanılabilecek. 12 Ağus-
tos tarihinde Resmî Gazete’de

yayımlanan düzenleme hakkında
açıklamalarda bulunan Altın
Emlak Genel Müdürü Mustafa
Hakan Özelmacıklı, “Yapılan dü-
zenleme ile konutun da yapılabile-
ceğine dair hüküm bulunan
alanlarda 1 Temmuz 2023 tarihin-
den önce ofis veya büro amaçlı
yapı ruhsatı düzenlenerek yapı-
mına başlanmış veya yapı kul-
lanma izni düzenlenmiş olan
yapılarda, 1 Temmuz 2024 tari-
hine kadar sonuçlanmak kaydı ile
parselin tamamında konut kulla-
nım oranı yüzde 30’u geçmeye-
cek şekilde kullanım amacı

değişikliğine yönelik tadilat ruh-
satı düzenlenebilecek. ” dedi.

“KONUT BİR İHTİYAÇ, 
DÜZENLEME 
GENİŞLETİLMELİ”
Öğrencilerin üniversite tercih-

lerinin başlaması ile kiralık konut
probleminin daha da derinleşece-
ğini ifade eden Özelmacıklı, “Dü-
zenleme tamamı mevcutta ticari
ve ofis olan binaların da dönüşü-
müne imkan sağlamalı. Bitmiş du-
rumda ve hazır ticari binalar da
hızlı bir şekilde konuta dönüşebil-
meli. Kararlar belediye idare mec-
lisi kararına bırakılmamalı. Ayrıca

ara sokaklarda atıl durumda olan
zemin katlar birçok boş işyerimiz
var. Bu yerler de yeni bir imar ba-
rışı ile konut dönüştürülebilmeli.
Hatta bu gelir kentsel dönüşüme
kaynak sağlamalı” diye konuştu.

“AYRICA BAZI KONUTLAR 
İŞYERİNE
DÖNÜŞEBİLMELİ”
Özelmacıklı sözlerini şöyle ta-

mamladı: “Özellikle ticaretin
yoğun olduğu bazı bölgelerde, iş-
yerleri de sınırlı. Buralarda da
konut niteliğindeki bağımsız bö-
lümler işyeri amacı ile kullanılıyor.
Bu durumda maliklerden sadece
birinin itirazı sonrasında, o binada
işyeri veya ofis kullanımları tama-
men son buluyor ve ciddi olum-
suzluklara neden oluyor. Kentsel
dönüşüm kararı 2/3 ile alınabilir-
ken, yönetim planı 4/5 ile değişti-
rilebilirken, bir bağımsız bölümün
kullanım türü değişikliğinde oy
birliği aranmamalı.”

İHA
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Hiçbir zirveye kolaylıkla gidilemeyeceğini ya da zirvelerin
size getirilmeyeceğini düşünmelisiniz. Bu sayede kurama-
dığınız düzeni belirlemek, kendi işinizin ve hayatınızın yö-
netimini kolaylaştırmak daha mümkün hale gelebilir. 

Ev ve iş dengenizi toparlamanız gerekebilir. Hem maddi ihtiyaç-
lar hem de aile içindeki gündemler size bazı kuralları baştan yaz-
dırabilir. Bu konuda öncülük ederek herkesin üzerine düşen
sorumluluğu almasını sağlayabilirsiniz.

Bazı insanları eleştirebilirsiniz. Tavırları, konuşma ve iş
yapma biçimleri, tanınırlıkları size hitap etmeyebilir. Buna
yoğunlaşmak yerine kendinize yoğunlaşarak başkalarının
da sizin için aynı şeyi düşünmesine mahal vermemelisi-
niz. 

Parasal konularda yeni yöntemler geliştirebilir, yeni işlerle il-
gilenebilirsiniz. Çok iyi bir hazırlığın ve donanımın ardından
bunu yapabileceğiniz için önceliğinizi iyi bir araştırma yap-
maya ayırabilirsiniz. 

Bir yerlerde sorunlar doğarken bir yerlerde bunların
çözümleri ortaya çıkacaktır. Bugün yönünüzü çö-
zümlere ve gelişime ayırdığınızda fiziksel ve ruhsal
olarak daha iyi hissedebilirsiniz. 

Beklentilerinize göre bir planlama yapmalısınız. Bugün
kendi halinizde kalarak ve sadece sorumluluklarınızı dü-
şünerek bir rota belirlemek iyi bir başlangıç yapmanızı
sağlayabilir.

Finansal konularda bir adım atmak isteyebilirsiniz. Çalış-
malarınızı geliştirmek, kendinizi görmek istediğiniz alanı
araştırmak ve bunun gereklerine uyum sağlamak moti-
vasyonunuzu yükseltebilir. 

İş planlamalarınızı düzenleyebilir, takviminizi gözden geçi-
rebilirsiniz. Bir işveren iseniz bunu çalışanlarınızın talebin-
den önce yapmanız hem onları memnun edecek hem de
sizin aklınızdan bazı soru işaretlerini silecektir.

Eğitim programlarınıza yoğunlaşabilir, ders çalışmanızı ve
pratik yapmanızı kolaylaştıracak bir takvim çıkarabilirsiniz.
Uygulamaya geçmek, yeteneklerinizi kullanmak özgüveni-
nizi arttıracağı gibi çevrenizin ilgisini de üzerinize çekecek.

Önce aklınızda ve hayatınızda neler olup bittiğini anlayın,
sonrasında da bunları nasıl bir sıraya koyacağınızı belirle-
yin. Bir yerde nelerin var olduğunu bilirseniz, olmayan şeyi
tespit etmek ve bunu temin etmek kolaylaşacaktır.

Duygusal konularda kararlar almak isteyebilirsiniz. Birbiri-
nizin hislerine tercüman olmak ikinizin de yükünü hafifle-
tebilir. Ortaklı işler ve yüksek gelirli projeler konusunda
sizin de bazı yöntemlerinizi değiştirip yenilemeniz.

İş yükünüzün fazlalılığı duygusal açlığınızı tetikliyor ola-
bilir. Kendinizi sıkmadan sorunlarınızı çözebilmek için
doktor kontrolünde ilerleyebilir ya da kendinize yeni
bir kontrol mekanizması kurabilirsiniz.

İzmir’de Ağustos ayında kültür sanata doyun

AĞUSTOS 2023 İzmir’de dü-
zenlenecek olan konserler, sergi-
ler, kültür-sanat etkinlikleri ve
tiyatro oyunları hakkında detaylı
bilgi sunuyoruz. Ağustos ayı bo-
yunca gerçekleşecek olan bu et-
kinlikler, İzmir’in zengin kültürel
yaşamına renk katacak. İşte sizler
için hazırladığımız İzmir Etkinlik
Rehberi:

Konserler
İzmir, müzikseverler için birbi-

rinden harika konserlere ev sahip-
liği yapacak. Ağustos 2023’te
İzmir’de gerçekleşecek olan bazı
önemli konserler şunlardır:

• Fazıl Say & Serenad 
Bağcan ”Dünya Anne”

Fazıl Say’ın kadın şairlerin
eserlerinden esinlenerek bestele-
diği şarkılardan oluşan “Dünya
Anne”, İzmir’de ilk kez 15 Ağus-
tos’ta saat 21:00’da Kültürpark
Açıkhava Tiyatrosu’da sanatse-
verlerle buluşacak.

Yer: İzmir Kültürpark Açıkhava
Tiyatrosu

Tarih: 15 Ağustos 2023, 21:00
Bilet: Biletix
• İzel-Çelik-Ercan
İzel-Çelik-Ercan, sevenlerine

müzik dolu bir gece yaşatmak için
İzmir’de.

Yer: İzmir Kültürpark Açıkhava
Tiyatrosu

Tarih: 22 Ağustos 2023, 21:00
Bilet: Biletix
Kültür-Sanat Etkinlikleri
Ağustos ayı boyunca İzmir’de

düzenlenecek olan kültür-sanat
etkinlikleri de oldukça çeşitli ola-
cak. İşte bazı öne çıkan etkinlik-
ler:

• Etkinlik Adı: Etkinlik De-
tayları

Tiyatro Oyunları
İzmir, tiyatro severler için de

birbirinden güzel oyunlara ev sa-
hipliği yapacak. Ağustos 2023’te
İzmir’de sahnelenecek olan bazı
tiyatro oyunları şunlardır:

• Ölüm Bizi Ayırana Dek
Boşanmak üzere olan bir çiftin

evde bir ceset bulmasıyla gelişen
olayların anlatıldığı ‘Ölün Bizi Ayı-
rana Dek,’ kısa bir aradan sonra
yeniden sahnelere dönüyor.

Yer: Bostanlı Suat Taşer Tiyat-
rosu

Tarih: 16 Ağustos 2023, 21:00
• Haybeden Gerçeküstü 

Aşk
Yılmaz Erdoğan’ın kaleme al-

dığı “Haybeden Gerçeküstü Ko-
nuşmalar” adlı kitaptan uyarlanan
iki kişilik oyun, kadın erkek ilişkisi-

nin başlangıcından bittiği yere
kadar olan sürecini konu alıyor.

Yer: Bornova Ayfer Feray Açık-
hava Tiyatrosu

Tarih: 20 Ağustos 2023, 20:30
• Taxim
‘Taxim Bistro’da yolları kesişen

birbirinden farklı hayatlar… On
farklı insan, on farklı kader. 

Bir araya gelmesi mümkün
ama bir arada yaşaması imkansız
olan bu insanların yolları, bir anda
beliren “hayatta kalma” kavşa-
ğında sınava tabi tutulursa neler
olur? 

Sistemin baskıcı düzeni ile ki-
şisel bencilliklerin ve önceliklerin
kesiştiği Taxim, kara komedinin
doruklarından, ölümün kıyısına
gelgitler yaşayan bir hikaye.

Yer: İzmir Kültürpark Açıkhava
Tiyatrosu

Tarih: 21 Ağustos 2023, 21:00
• Sevgili Arsız 

Ölüm Dirmit
Köyden şehre göç eden kala-

balık bir ailenin şehirle mücadele-
sini ailenin en küçük kızı Dirmit’in
gözünden dinliyoruz. Sıkıştıkları
tek odalı evde, şehre tutunma
mücadelesinde hepsi kendilerince
bir yol tutturuyor. Dirmit ise dur-
mak bilmeyen merakı ve direnme

gücü sayesinde karşısına çıkan
zorluklarla baş etmenin türlü yol-
larını buluyor.

Yer: Bostanlı Suat Taşer Tiyat-
rosu

Tarih: 22 Ağustos 2023, 21:00
Bilet: Biletix
• Neyzen Tevfik “Hiç”
Hiç’in peşinde alemlerde

bazen mecnun bazen meczup
gezerken Marmara Denizi kadar
rakı içtiği rivayet edilen, veli ile
deli arasında ince çizgide tekkesi
kalbi olarak yaşamış Neyzen’in
hayat hikayesini dünyasını, dost-
larını; anekdotlarla hicivlerle şiir-
lerle anlatırken, sivri dilli sarhoş
bilgenin tarifsiz ruhunun derinlik-
lerinde hiçten hepe varmaya çalı-
şıyor.

Yer: Bostanlı Suat Taşer Tiyat-
rosu

Tarih: 28 Ağustos 2023, 21:00
Bilet: Biletix
Ağustos 2023 İzmir Etkinlik

Rehberi ile İzmir’de gerçekleşe-
cek olan konserler, sergiler, kültür-
sanat etkinlikleri ve tiyatro
oyunları hakkında detaylı bilgilere
ulaşabilirsiniz. 

Bu etkinliklerle dolu dolu bir
ağustos geçirmenizi dileriz!

Haber Merkezi

Manisa’nın Akhisar ilçesinde Spinal Musküler Atrofi (SMA) Tip 1 hastalığı 
teşhisi konulan Ebrar Aktürk’ün tedavisi için gerekli olan para toplandı. 

Cansu MERİÇ

MANİSA’NIN Akhisar ilçe-
sinde henüz 4 aylıkken SMA Tip
1 hastalığına yakalanan Ebrar
Aktürk için, geçen yıl yardım
kampanyası başlatıldı. 

Kampanya kapsamında Ebrar
Bebek için gerekli olan 1.8 mil-
yon dolar toplandı. 

Akhisar Belediye Başkanı
Besim Dutlulu paranın toplandı-
ğını sosyal medya hesabından
duyurdu. 

Bu haberle büyük sevinç ya-
şayan komşuları ve sevenleri

Ebrar bebekle simgeleşen kırmızı
balonları Akhisar Belediyesi
Hüsnü Kahraman 

Kültür Parkı Gölet alanında
uçurdu.

Dutlulu sosyal medya hesa-
bından yaptığı açıklamada şu
ifadeleri kullandı: 

“SMA değil #Ebrar kazandı!
Büyük bir dayanışma ile kam-
panyasını tamamladığımız Akhi-
sar'ımızın evladı Ebrar bebeğimiz
için balonlarımızı gökyüzüne bı-
raktık.

Emeği geçen, destek veren
herkese sonsuz teşekkürler.”

SMA değil Ebrar bebek kazandı

TÜRK Edebiyatı’nın önemli isimlerinden
İnci Aral, Kuşadası Belediyesi ile Kuşadası
Altın Güvercin Kültür ve Sanat Tanıtım
Vakfı (KUSAV) işbirliğinde Ada Modern
Sanat Galerisi’nde düzenlenen söyleşide
Kuşadalılarla bir araya geldi. Ünlü yazar
söyleşide Kuşadası’nda karşılaştığı kültür
ortamından etkilendiğini ifade ederek
Kuşadası'na yerleşmek ve burada yaşa-
mak istediğini ifade etti.
Söyleşide yazarlığa adım atma hikayesin-
den bahseden usta kalem İnci Aral, “Ben
10 yaşındayken annemi ve babamı kaybet-
miştim. Annemin ölümünden sonra çan-
tasından bulduğum bir ajanda benim
yazarlığa başlangıcımdı. Aslında uzun bir
süre yazarlık yapmak istiyordum. Bunun
için oldukça uzun bir hazırlık yaptım. Bu
hazırlık süreci eşe, dosta, akrabalara uzun
mektuplar yazmak, günlükler tutmak şek-
linde oldu. Bir yandan da resim öğretmen-
liği yapıyordum. Evlilik hayatında iki
çocuğum olduktan sonra o evliliğe ayak uy-
duramadım ve çocuklarımı da bırakıp
özgürlüğü seçtim. Hayatımdaki değişim
noktası budur. Sonra tekrar evlendim ve bu
sefer yaptığım işe çok saygı duyan ve beni
çok destekleyen bir kişiyle evlendim. 45 yıl
sürdü bu evlilik ve bu evliliğim benim yazar
olmama çok destek oldu. Yaptığım işe çok
saygı duyan bir eşe sahiptim ve kendisini
yeni kaybettim.” dedi.
Program sonunda usta kalem İnci Aral’a
teşekkür plaketi ve çiçek takdim eden
KUSAV Başkanı Levent Köylü, “Üç yıl önce
pandeminin en yoğun olduğu dönemde
Kervansaray’da yaptığımız söyleşiye
katıldığında İnci Aral bana Kuşadası’nın
ona ilaç gibi geldiğini söylemişti. Aynı za-
manda üç sene sonra buraya geldiğinde
bana Kuşadası’nın çok güzelleştiğini ve bu
sene içerisinde Kuşadası’na yerleşmeyi
düşündüğünü söyledi. Biraz önce telefonla
Başkanımızla da konuştu. Ne zaman arzu
ederse kapımız, gönlümüz açık. Her
zaman burada yeri hazır. Bizim hay-
atımızda her zaman çok büyük etkileri,
katkıları olan birisi” dedi.

Ünlü kadın yazar Kuşadası’na 
yerleşmek ve yaşamak istiyor



10 15 Ağustos 2023 SalıGÜNCEL

CHP’li Başevirgen, “Iktidar vatandaşı 
refahta değil yoklukta birleştirdi”

Burhan AKDEMİR
İKTİDARIN yanlış ekonomi

politikalarının Türkiye’deki yok-
sulluğu içinden çıkılamaz hale
getirdiğini belirten CHP Manisa
Milletvekili Bekir Başevirgen,
“AKP Genel Başkanı Erdoğan
2018 seçimlerin öncesinde
‘’Siz bu kardeşinize yetkiyi
verin, ondan sonra bu faizle,
şununla bununla nasıl uğraşılır
göreceksiniz’’ demişti ancak ül-

kede hemen her alanda ciddi
bir gerileme yaşadı. Cumhur-
başkanı, Başkanlık sistemi ile
dünyanın en büyük 3 ekono-
misi arasına gireceğimizi iddia
etmişti ama ülke her geçen gün
fakirleşti. Haziran 2022’de
AKP’li Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan tarafından tanıtılan Türkiye
Aile Desteği Programı’na yöne-
lik veriler, Türkiye’deki yoksullu-
ğun ulaştığı boyutu bir kez
daha gözler önüne serdi. Prog-
ram kapsamında maddi yardım
yapılan hane sayısı 4 milyona
dayandı. Yardım ile ayakta ka-

labilen hane sayısı ise yalnızca
bir ayda 200 bin arttı.” Dedi.

EKONOMİK BUHRAN 
MİLYONLARI SARDI, 
850 LİRALIK YARDIMLA 
ÖVÜNÜYORLAR”
Ekonomik buhranın drama-

tik boyutlara ulaştığını ve Hazi-
ran ayında 3,5 milyon olan
Türkiye Aile Desteği Programı
kapsamında yardım alan hane
sayısının, Temmuz ayında 200

bin artarak 3,7 milyon haneye
yükseldiğini söyleyen Başevir-
gen “Türkiye Aile Desteği Prog-
ramı Haziran 2022’de
uygulamaya konuldu. Program
kapsamında, yoksul hanelere
gelirlerine göre 850 TL ile bin
250 TL arasında destek verile-
ceği ifade edilmiş, programın
uygulamaya konulduğu Hazi-
ran 2022’de, 2,5 milyon hane-
nin desteklerden yararlandığı
belirtilmişti. Hane Başına Bin
250 TL Aile Destek Programı
kapsamında ihtiyaç sahibi ha-
neler, hane içindeki kişi başına

düşen gelir tutarına göre en
fazla 12 aylık süre boyunca
maddi olarak destekleniyor.
Kişi başına düşen aylık gelirin
450 TL ve altı olduğu hanelerde
yardımlar, hane başına bin 250
TL olarak yapılıyor. Kişi başına
gelirin 450 TL ve üzeri olduğu
hanelere ise 911 TL tutarında
maddi destek sağlanıyor.
Halkı yardımla geçinmeye
muhtaç edenler bununla
adeta övünüyor.” Dedi.

ÇARPICI ARTIŞ
İktidar eliyle yaratılan

ve önlenemez hale gelen
ekonomik krizin, program
kapsamına alınan hane sayı-
sında da çarpıcı artışa yol açtı-
ğını ifade eden Başevirgen,
“Haziran 2022’de 2,5 milyon
haneyi kapsayan programdan
yararlanan hane sayısı, Aralık
2022’de 3 milyon ile ifade
edildi. Gelirine göre, bin 250
TL’ye kadar destek sağlanan

hane sayısı Haziran 2023’te ise
3,5 milyon olarak kayıtlara
geçti. Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanlığı’nın verilerine göre,
Türkiye Aile Desteği
Programı
kap-

sa-
mında yardım
edilen hane sayısı, Temmuz ayı
itibarıyla 3,7 milyona fırladı.
Haziran’dan Temmuz ayına 200
bin artan yardım alan hane sa-

yısı, Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanı Mahinur Özdemir Gök-
taş’ın, ‘övünç’ kaynağı oldu.
Programla ilgili açıklama yapan

Göktaş, “İhtiyaç sahibi
haneleri-

mize
yönelik ha-

yata geçirdiğimiz desteğimizle
onların yanında olmayı sürdürü-
yoruz” sözleriyle giderek derin-
leşen yoksulluğun üzerini örttü.

“ dedi
HALK REFAHTA DEĞİL 
YOKLUKTA BİRLEŞTİ
AKP’li Cumhurbaşkanı

Recep Tayyip Erdoğan’ın ka-
bine toplantısı sonrası yaptığı
açıklamaya değinen Başevir-
gen, “Cumhurbaşkanı Erdoğan
kabine toplantısı sonrasında

yaptığı açıklamada istih-
damı artıracak, enflasyonu
düşürecek, finansal dü-
zelmeyi sağlayacak her
tedbiri alacak, uygulaya-
cak, sonuçlandıracak ve

ortaya çıkan zenginliği
milletimizin her bir ferdine

yayacak bir politika izledikle-
rini ifade etmişti. Ancak geldiği-
miz noktada AKP iktidarının
halkı refahta değil yoklukta bir-
leştirdiğini görüyoruz. Yanlış
ekonomi politikalarının bedelini
ödeyenlerin sayısı her geçen
gün daha da artıyor.” Diye ko-
nuştu.

Saruhanlı’da Çarşamba günü yapılması planlanan canlı müzik programı, şehidimiz olması dolayısıyla iptal edildi
Saruhanlı Belediyesi canlı müzik etkinliğini iptal etti

MANİSA’NIN Saruhanlı il-
çesine bağlı Çullugörece Ma-
hallesi’nde ikamet eden
uzman çavuş Ege Süleyman
Göreve, Pençe Kilit operasyon
bölgesinde yaralanmış, 20
günlük yaşam mücadelesini
kaybederek şehit düşmüştü.

Görece’nin cenazesi Cuma
günü düzenlenen törenle top-
rağa verildi.

Öte yandan Saruhanlı Be-
lediyesi’nden yapılan açıkla-
mada, bu hafta Çarşamba

günü yapılması planlanan bir
etkinliğin iptal edildiği duyu-
ruldu.

Belediyenin sosyal medya
hesabından yapılan payla-
şımda, “Bu hafta Çarşamba
günü yapılması planlanan
canlı müzik programımız, Çu-
lugörece Mahallesi’nde şehi-
dimiz olması dolayısıyla iptal
edilmişti. Başımız sağ olsun.
Tüm vatandaşlarımıza duyu-
rulur.” 

Haber Merkezi
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Susuzluğa ve sindirime ‘karpuz’
UZMAN Diyetisyeni Betül

Merd, yaz aylarında karpuz tü-
ketiminin ödem atmaya yar-
dımcı olduğunu söyleyerek,
“Sıvı ve lif içeriği açısından kar-
puz, yaz aylarının baş tacıdır”
dedi.

Karpuzun yüzde 92’sinin
sudan oluştuğunu ve susuzlu-
ğun giderilmesinde çok etkili
olduğunu söyleyen Uzman Di-
yetisyen Betül Merd, “Yaz ayla-
rının baş tacı karpuzun yüzde
92’si sudan oluşmaktadır ve bu
da susuzluğun giderilmesinde
özellikle sıcak günlerde çok et-
kili. İçerisindeki kırmızı kısmı li-
kopen açısından zengindir.
Likopen çok güçlü bir yapıda
antioksidandır. Karpuz, yüksek
miktarda C ve A vitamini içer-
mektedir. Potasyum açısından
zengindir, kan basıncımızın
dengelenmesinde ve düzenlen-

mesinde yardımcı olur. Yapılan
çalışmalar karpuzun içerisin-
deki aminoasitler sayesinde vü-
cuttaki iltihabın atılmasına
yardımcı olduklarını göstermiş-
tir. Yaz aylarındaki tüketimi sa-
yesinde vücuttaki ödemin
atılmasında yardımcı olur. O
yüzden ödemle ilgili sıkıntı ya-
şayan kişiler için biz karpuzu
tercih ettiriyoruz” dedi.

“YÜKSEK LİF SAYESİNDE 
SİNDİRİMİ 
KOLAYLAŞTIRIYOR, 
KABIZLIĞIN ÖNÜNE 
GEÇİYOR”
Betül Merd, lif açısından

zengin olan karpuzun sindirimi
kolaylaştırdığını ve kabızlığın da
önüne geçtiğini söyleyerek,
“Karpuz peynirle tüketildiği
zaman daha uzun süre tok tut-
maya yardımcı oluyor. Bir por-
siyon karpuz yaklaşık 200

gramdır ve o da 50 kaloriye
denk gelmektedir. Ölçü olarak
da hilal şeklinde dilimlenmiş bir
karpuzu üçgen şeklinde kesti-
ğimizde 3 tane üçgen dilim bir
porsiyon meyveye yani 200
grama denk geliyor. Bu da 50
kalori içeriyor. Sindirim açısın-
dan da lif içeriği çok yüksek ol-
duğu için sindirimi de
kolaylaştırıyor. Kabızlık şikayet-
lerinde de etkili, hem sıvı içeriği
bakımından hem lif açısından
yüksek olması nedeni ile yine
kabızlık şikayetlerinin önüne de
geçmiş oluyor” ifadelerini kul-
landı.

Karpuz tüketiminde bir por-
siyonun geçilmemesi gerekti-
ğini söyleyen Merd, “Diyet
yapanlarda karpuz tüketimi kan
şekerini hızlı yükseltebilir. O
yüzden miktarını aşmamakta
fayda var. Bir porsiyon ölçü-

sünü geçmemek lazım. Aynı
zamanda meyveleri tek başına
tüketmemeliyiz. Bu tüm mey-
veler için geçerli. Yanında ya
çiğ kuruyemiş ya da süt grubu

ile birlikte tercih etmeye çalışıl-
malı. Karpuza da yakışacak
olan biraz daha hem kalsiyum
açısından peynirle birlikte tüke-
tilmesi uzun süre tok tutmaya

yardımcı olacaktır. Hem de kan
şekerimizin hızlı yükselmesine
engel olmuş olacaktır” diye ko-
nuştu. 

İHA

Deride kolajeni artıran uygulamalar
DERMATOLOG Hacer

Köksal, yaşla birlikte vücudun
daha az kolajen üretmesinin kı-
rışıklıklara ve sert eklem gibi
çeşitli sorunlara yol açtığını
söyledi. Ağızdan alınan kolajen
takviyelerini ise vücudun en
çok ihtiyacı olan organda kul-
landığını belirten Uzm. Dr. Kök-
sal, “Kolajen takviyesinin
vücutta nerede kullanılacağı
belirlenemez. Kas ve kemiklerin
kolajene daha çok ihtiyacı

varsa alınan takviyenin faydası
ciltte pek görülmez. Mikro iğ-
neleme, mezoterapi, fraksiyo-
nel lazer ve radyo frekans
uygulamalarıyla deride kolaje-
nin sentezini ve miktarını artıra-
biliyoruz” şeklinde konuştu.

Dermatoloji Uzmanı Dr.
Hacer Köksal, son dönemde
varlığı, eksikliği ve neden olabi-
leceği sorunlar yüzünden gün-
demde olan 'kolajen'
konusunda bilgi verdi. Kolaje-

nin, cildin genç ve sağlıklı gö-
rünmesini sağlayan yapı oldu-
ğunu belirten Uzm. Dr. Köksal,
“Kolajen, hareket sisteminin
yapı taşlarını, özellikle kemik, lif
ve eklemleri oluşturan, vücutta
en yaygın ve bol miktarda bulu-
nan protein türüdür. Kasların,
kemiklerin, derinin, tendonların,
kan damarlarının ve sindirim
sisteminin birçok dokusunda
bulunur. Yaş ilerledikçe vücut
daha az kolajen üretir. Bu da

ciltte kırışıklıklara ve eklemlerde
sertlik gibi birçok probleme
neden olur” dedi.

KOLAJEN ÜRETİMİNİ 
OLUMSUZ ETKİLEYEN 
FAKTÖRLER
Uzm. Dr. Köksal, vücutta

oluşan serbest radikallerin (her
nefeste aldığımız oksijenin vü-
cudumuzda yanması sonucu
serbest radikaller oluşur ve
bunlar kimi zaman hücreleri-
mize zarar vererek bazı hasta-
lıklara yol açabilirler) yaşla
birlikte üretimi azalan kolajenin
daha hızlı yıkılmasına neden ol-
duğunu kaydetti. Köksal, “Gü-
neşte yoğun kaldığımız zaman,
hava kirliliği, çevre ile alakalı
faktörler, stres, sigara içme gibi
kötü yaşam tarzı faktörleri ve
şeker içeriği yüksek beslenme
vücutta serbest radikal oluşu-
munu artırarak kolajen düzeyi-
nin azalmasında etkili olur”
ifadelerini kullandı.

"KOLAJEN VÜCUT
BÜTÜNLÜĞÜNÜ 
KORUMAK İÇİN YAPISAL 
BİR PROTEİNDİR"
Uzm. Dr. Köksal kolajenin

sadece ciltte değil, tüm vücutta
bağ dokuyu güçlendirme gör-
evi gördüğünü de vurguladı.

Oral olarak alınan kolajen takvi-
yesinin vücutta nerede kullanı-
lacağının belirlenemediğini
söyleyen Köksal, “Kas ve ke-
miklerin kolajene daha çok ihti-
yacı varsa, alınan takviyenin
faydası ciltte pek görülmez.
Kolajen vücut bütünlüğünü ko-
rumak için yapısal bir protein-
dir. Kolajen miktarının vücut
yaşlandıkça azalmaya başla-
ması takviye olarak dışarıdan
alınmasını artıran faktörlerden
biridir. İnsan vücudunda bilinen
en az 16 kolajen tipi var. Biyo-
lojik açıdan sınıflandırılan bu
kolajen çeşitleri farklı dokularda
farklı yoğunlukta bulunsa da
büyük bölümü tip 1,2,3 ve
10’dan oluşur. Kolajen takviyesi
kullanılan 11 çalışma incelen-
miş ve bunların değerlendiril-
mesi sonucunda, tip 2 kolajen
kullanmanın osteoartrite bağlı
eklem kısıtlılığını ve eklem ağ-
rısı şikayetlerini azaltabildiği
belirlenmiş. Tip 1-3 kolajeni
içeren takviyelerin yara iyileş-
mesini hızlandırabildiği, 8 hafta
düzenli kullanımı sonrasında
cildin nemini, elastikiyetini ve
dermistekikolajen yoğunluğunu
bariz şekilde artırdığı ve kolajen
parçalanmasını da azalttığı

gösterilmiştir” şeklinde ko-
nuştu.

DOLGU ENFEKSİYOLARI 
İLE KOLAJEN 
ARTIRILABİLİYOR
Dermatolog Köksal, takvi-

yelerden fayda görmeyen de-
ride kolajeni direkt olarak dolgu
enjeksiyonları ile artırabildikle-
rini söyledi. Kolajen üretimini
artıracak uyarıcı işlemleri de,
mezoterapi, fraksiyonel lazer,
radyo frekans uygulamaları ola-
rak sıralayan Uzm. Dr. Köksal,
“Mikro iğneleme ile dermiste
minimal hasarlar yapıldığında
çok tembel olan fibroblastları
kolajen üretimi için uyarmış olu-
ruz. Eğer bu uygulamaları belli
aralıklarla yaparsak kolajen
sentezine olumlu etkisi olur.
Bunun yanında deriye mezote-
rapi yöntemi ile hiyarülonik asit
enjeksiyonları yapmak deride
kolejeni direkt arttırırken kola-
jen üretimine de ek fayda sağ-
lamaktadır. Fraksiyonel lazer,
altın iğne gibi işlemlerle yine alt
derideki hücrelerin uyarılması
ve kolajen sentezi sağlanır. Re-
tinol gibi etken maddeli kremle-
rin de sentezde olumlu etkileri
vardır” dedi.

İHA

“Klimanın üflediği havaya direkt maruz kalmayın”
SICAK havalardaki artışla

birlikte evlerde, iş yerlerinde ve
arabalarda klima kullanımı git-
tikçe artıyor. Klimaların uzun
süre ve kontrolsüz kullanımının
sağlık sorunlarına zemin hazır-
ladığını ifade eden Göğüs Has-

talıkları Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Aygün Gür, KOAH, astım gibi
akciğer hastalığı bulunan kişile-
rin hastalıklarının şiddetlenebi-
leceği konusunda uyarırken;
klima kullanımlarında mutlaka
arada camların açılarak ortamın
havalandırılmasını ve klimanın
üflediği havaya direkt maruz
kalınmaması gerektiğini belirtti.

Hava sıcaklığının mevsim
normallerinin üzerinde seyret-
mesi klima kullanımını vazgeçil-
mez bir hâle getirdi. Ancak

klimaların yanlış kullanımı, bir-
çok problemi de beraberinde
getiriyor. Uzun süre soğuk ve
kuru havaya maruz kalan kişi-
lerde üst solunum yolu ve akci-
ğer hastalıklarının ortaya
çıktığını ifade eden Göğüs Has-

talıkları Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Aygün Gür, klima kullanımına
bağlı olarak en sık görülen so-
lunum yolu hastalıklarının sinü-
zit ve bronşit olduğunu belirtti.

KLİMA HASTALIĞINA 
DİKKAT
Klima kullanımına bağlı ola-

rak gerçekleşen solunum yolu
hastalıklarının yanı sıra klima
yolu ile insana bulaşan çeşitli
mikroorganizmalar ve mantarlar
da bulunuyor. Göğüs Hastalık-

ları Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Aygün Gür, “Klima, KOAH,
astım gibi akciğer hastalığı bu-
lunan kişilerin kolaylıkla enfek-
siyon kapmalarına ve
hastalıklarının alevlenmesine
yol açabiliyor. Halk arasında,

klima hastalığı olarak bilinen
‘Lejyoner’ hastalığı, bir çeşit
akciğer enfeksiyonu olup yük-
sek ateş, öksürük ve nefes dar-
lığı gibi belirtilerle kendisini
gösteriyor” açıklamalarında bu-
lundu.

“İÇ VE DIŞ ORTAM ISI 
FARKI 8-10 DERECEYİ 
GEÇMEYECEK ŞEKİLDE 
AYARLANMALI”
Klimalar doğru kullanıldı-

ğında insanlara sağlıklı ve kon-

forlu ortamlar sağlarken; alerjik
yapılı kişilerde klimanın üflediği
soğuk hava ve ortama yaydığı
tozlar şiddetli öksürük ve astım
krizlerini tetikleyebiliyor. Klima
kullanılırken bazı noktalara dik-
kat edilmesi gerektiğini belirten
Dr. Gür, “Klimaların periyodik
olarak bakımları yapılmalı ve
filtreleri sık aralıklarla temizlen-
melidir. En uygun sıcaklık 24-
25 derece olup, önemli
detaylardan biri de, iç ve dış

ortam ısı farkı 8-10 dereceyi
geçmeyecek şekilde ayarlan-
malı ve nem oranı da yüzde 40-
50 olmalı. Ortamın hızlı
soğutulması öksürük, nefes
darlığı gibi şikâyetlere yol aça-
bilir. Bu nedenle de ortam
yavaş bir şekilde soğutulmalı.
Klima çalışırken mutlaka arada
camlar açılarak ortam havalan-
dırılmalı ve klimanın üflediği ha-
vaya direkt maruz
kalınmamalıdır” ifadelerini kul-

landı.
Klima kullanımının astımlı ve

alerjik hastalar açısından bazı
riskleri bulundurduğunu da
sözlerine ekleyen Göğüs Has-
talıkları Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Aygün Gür, “Yüksek sıcaklık ve
nem oranı riskleri göz ardı edi-
lemez. Dolayısıyla da, bu has-
talar belirtilen kurallara dikkat
ederek klimaları şuurlu ve
uygun şekilde kullanabilirler”
şeklinde belirtti. İHA
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MANİSA BBSK Karate Ta-
kımı, 13 ülkeden 143 kulüp ve
bin 950 sporcunun katılımıyla
gerçekleştirilen 4. Uluslararası
Gemlik Karate Turnuvası'nda
4'ü altın olmak üzere kazandığı
11 madalya ile kulüpler bazında
10. sırada yer alarak büyük bir
başarıya imza attı.

Bu sene 4. kez düzenlenen
Uluslararası Gemlik Karate Tur-

nuvası, 13 ülkeden 143 kulüp
ve bin 950 sporcunun katılı-
mıyla 11-13 Ağustos 2023 ta-
rihleri arasında Gemlik Spor
Salonu'nda düzenlendi. 3 gün
boyunca ter döken Manisa
BBSK'lı karateciler 11 madalya
kazandı. 4 altın, 1 gümüş ve 6
bronz madalya ile 143 kulüp
arasından 10. kulüp olmayı ba-
şaran Manisa BBSK, onunculuk
kupasını kaldırmayı başardı.

Manisa BBSK'dan Berat
Kazak, Ilgaz Taş, Ceylin Ferihan
Uyanık ve Nurbade Büber altın
madalya kazanırken, Hamza
Najm Abed gümüş, Çınar Enis
İlhan, Beyza Taşdemir, Ahmet
Can, Mehmet Talha Kartal, Ra-
mazan Efe Ezer ve Batuhan

Bayır da bronz madalya ka-
zandı. Madalya kazanan ve ma-
dalya kazanamayıp sonuna
kadar savaşan sporcularını ve
ailelerini canı gönülden tebrik
eden Manisa BBSK Karate An-
trenörü Ali Eşsiz, Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor ve
Yunusemre Belediyesine de
desteklerinden dolayı teşekkür
etti. İHA

Manisa BBSK Karate Takımı 
143 kulüp arasında 10. oldu

MANİSA'DA düzenlenen LEN
17 Yaş Altı Erkekler Avrupa Su-
topu Şampiyonası'nda sıralama
maçında Almanya'yı 12-11 mağ-

lup eden Türkiye, organizasyonu
9. tamamladı

Manisa Atatürk Olimpik Spor
Kompleksi'ndeki turnuvanın 6.
gün sabah seansında 3 sıralama
maçı oynandı.

İlk maçta Fransa'yı 13-9 yenen
eden Malta, turnuvayı 11. sırada
bitirdi.

Dokuzunculuk maçında ise Al-
manya ile Türkiye karşılaştı. Çekiş-
meli geçen mücadelede havuzdan
12-11 galip ayrılan Türkiye, organi-
zasyonda dokuzuncu oldu.

Diğer sıralama maçında da
İtalya-Hırvatistan'ı 6-5 mağlup etti.

Turnuva akşam seansında bir
sıralama maçı ve yarı final müca-
deleleriyle devam edecek. 

AA

Türkiye, 17 Yaş Altı Erkekler Avrupa 
Sutopu Şampiyonası'nda 
9. sıradan yer buldu

ANALiG tenis yarı finali 
Manisa'da başladı

ANADOLU Yıldızlar Ligi (ANALİG) Osman Bay-
rakdar Sezonu tenis yarı final müsabakaları, Mani-
sa'nın Demirci ilçesinde başladı.

Demirci tenis kortlarında düzenlenen yarı final
müsabakalarına 19 ilden 120 sporcu ve 19 antre-
nörün bulunduğu toplam 24 takım katılıyor.

Yarı final müsabakalarında dereceye giren ta-
kımların gelecek hafta Antalya'da yapılacak Türkiye
Şampiyonası'na katılmaya hak kazanacağı belirtildi.

Müsabakaların açılış töreninde konuşan Türkiye
Tenis Federasyonu Yönetim Kurulu Üyesi ve De-
mirci Kaymakamı Adem Kaya, Demirci'nin büyük
bir organizasyona daha ev sahipliği yaptığını, te-
niste 7’nci spor organizasyonunu gerçekleştirdikle-
rini, ilçenin tenis sporuyla anılır hale geldiğini
söyledi.

Demirci Belediye Başkanı Selami Selçuk ise
amaçlarının Demirci’yi spor merkezi yapmak oldu-
ğunu belirterek, "Bakanlığımızın destekleri ve kay-
makamlığımız ile birlikte önemli yatırımlar yaptık.
Sporcularımızı Demirci’de misafir etmekten gururlu-
yuz. Başarılı ve güzel bir turnuva olmasını diliyo-
rum." diye konuştu. İHA
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